
آگهي مناقصه عمومي دو مرحله اي
شناسه آگهی : 1299742

شركت پالايش گاز ايلام در نظر دارد اقلام مورد نياز خود را با شرايط ذيل از 
طريق مناقصه عمومي تامين نمايد .

شماره مناقصه: 1401/09

)Self Sequence Valve ( موضوع مناقصه : خريد سلف سکونس ولو

مبلغ تضمين شــركت در  فرآیند ارجــاع کار ) مناقصه( : بــه ميزان  

600،000،000 ريال
نوع تضمين شركت در  فرآیند ارجاع کار ) مناقصه(  :ضمانتنامه بانكي 

آخرین مهلت دریافت اســناد از ســامانه ستاد توســط مناقصه گران : 

1401/01/26
آخرین مهلت درج اسناد در سامانه ستاد توسط مناقصه گران:1401/02/06

 تاریخ گشایش پاكات ارزیابی کيفی و پاکات الف: 1401/02/07

تاریخ اعلام نتيجه ارزیابی فنی : 1401/02/11

تاریخ گشایش پاكات مالي »ج« :1401/02/19

 www.setadiran.ir  : آدرس دریافت اسناد الكترونيك

آدرس پستي مناقصه گزار : ايلام / شهرستان چوار / صندوق پستي 144-

69361 / كدپستي: 6937170110 /دبيرخانه کميسيون مناقصات
مناقصه گران مي توانند جهت كسب اطلاعات بيشتر با شماره تلفن 2077 و 

32912850-084 )دبيرخانه كميسيون مناقصات( تماس حاصل فرمايند.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/01/23

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/01/24

 نوبت اول

روابط عمومي شركت پالایش گاز ایلام

شركت ملي گاز ايران   
شركت  پالایش گاز ایلام

مرتضی فلاحت پيشه - سرپرست شهـرداری کوهسـار

بدينوســيله به اطلاع می رساند شهرداری کوهسار قصد دارد به استناد مجوز شــورای اسلامی شهر به شماره 1400/1237/ش مورخ 

1400/12/14 نســبت به تهيه آسفالت مورد نياز به ميزان تقريبی 3535 تن به صورت پخت و پز آسفالت به شرح جدول ذيل اقدام 

نمايد. لذا متقاضيان می توانند جهت کســب اطلاعات بيشتر از شرايط و همچنين دريافت اسناد مناقصه به سامانه تدارکات الکترونيکی 

دولت مراجعه نمايند.

کليه مراحل برگزاری فراخوان از دريافت و تحويل اسناد فرخوان تا بازگشايی پاکت ها از طريق درگاه سامانه تدارکات الکتررونيکی دولت 

)ســتاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شــد . لذا متقاضيان می توانند جهت کسب اطلاعات بيشتر از شرايط و همچنين 

دريافت اسناد مناقصه به سامانه تدارکات الکترونيکی دولت مراجعه نمايند.

متقاضيان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضويت در سامانه ، نسبت به ثبت نام و دريافت گواهی امضای الکترونيکی )به صورت بر 

خط( برای کليه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

ميزان سپرده شرکت در مبلغ )ريال(عنوان پروژهبودجهرديف
مناقصه )ريال(

شماره مناقصه سامانه 
توضيحاتتدارکات الکترونيکی دولت

تهيه آسفالت مورد نياز به ميزان تقريبی 152040020001011
353510/000/000/000500/000/0002001005319000001 تن به صورت پخت و پز آسفالت

کارخانجات توليد آسفالت با 
ارائه پروانه بهره برداری 
درخصوص توليد آسفالت.

مبلغ پنج درصد سپرده شرکت در مناقصه می بايست به صورت ضمانت نامه بانکی و يا فيش نقدی واريزی به ميزان مبلغ مذکور به شماره 

حساب سپرده  0106804833000  شهرداري كوهسار نزد بانك  ملي ايران شعبه كردان كد 2599 .

سپرده برندگان نفر اول  و دوم و سوم مزايده هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتيب ضبط خواهد شد.

شهرداری در رد يا قبول هر يک از پيشنهادات مختار می باشد.

در هر شرايط مدارک مندرج در اسناد مناقصه ملاک عقد قرارداد خواهد بود .

شرکت کنندگان در مناقصه می بايست کليه اسناد مناقصه را در سامانه تدارکات دولت ثبت نموده، و پاکت الف مناقصه )ضمانتنامه( را 

در بسته نيز تحويل واحد دبيرخانه شهرداری نمايند.

ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است.

پيشنهادات فاقد سپرده ، مخدوش ، مبهم و مشروط از درجه اعتبار ساقط می باشد.

هزينه انتشار آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

پرداخت ارزش افزوده در صورت ارائه فاکتور رسمی صورت می پذيرد.

شرکت کنندگان در سامانه الکترونيکی دولت )ستاد( ثبت نام کرده باشند.

لازم بذکر ميباشد فقط اشخاص حقوقی حق شرکت در مناقصه مذکور را دارند و می بايستی اسناد مناقصه را به مهر و امضاء الکترونيکی  

مسئولين ذيربط برسانند.

متقاضيان می توانند از تاريخ انتشار نوبت اول آگهی جهت اخذ اسناد مزايده ، تا تاريخ 1401/02/01 – ساعت 16:00 اقدام نمايند.

مهلت دريافت اسناد فراخوان:   1401/02/01  تاريخ انتشار نوبت اول:     1401/01/23  

مهلت ارسال پيشنهادات : 02/14/ 1401                   تاريخ انتشار نوبت دوم:     1401/01/30   

زمان بازگشايی پاکتها : 1401/02/15

 نوبت اولآگهی مناقصه عمومی

سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست خبری:

 انتفاع اقتصادی مردم
 از مذاکـرات مهم است

با ابلاغ معاون وزیر اقتصاد

اختیار تقسیط یا بخشودگی 
بدهی مالیاتی به استان ها 

واگذار شد

مدیرعامل شرکت توانیر:

رشد مصرف برق تابستان 
امسال بیشتـر از ۴ درصد 

خواهد بود

 معاون صنایع حمل ونقل وزارت صنعت، معدن و تجارت : 
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خانه  هنر   میرا

 تفاوت ۶ میلیون تومانی قیمت لاستیک سنگین 
در سامانه صمت با بازار

معاون وزیر صمت مطرح کرد

صادرات ۲.۵ میلیارد دلاری 
صنایع کوچـک در سال ۱۴۰۰ 

برهان محمودی   مدیرکل حمل و نقل مسافری 
ســازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای گفت: 
رانندگان خودروهای ســنگین از تفاوت قیمت 
های لاستیک ســنگین مندرج در سامانه وزارت 
صمت با بــازار گلایــه دارند. در روزهــای اخیر 
خبرهایی از اعتراضات کامیــون و اتوبوس داران 
به دلیــل افزایش قیمت اقــلام مصرفی خصوصاً 
لاستیک و روغن موتور و همچنین لوازم یدکی از 
یک سو و عدم افزایش کرایه حمل کالا و مسافر از 

سوی دیگر شنیده می شود.
یکی از مهمترین گلایه های رانندگان خودروهای 
سنگین، بالا بودن قیمت لاســتیک و عدم امکان 
دسترسی به لاســتیک های با نرخ های دولتی در 
ســامانه »کالا« ی وزارت صمت است و رانندگان 

مجبورند لاستیک را از بازار آزاد دریافت کنند.
به گفته برخی فعالان صنف حمل و نقل جاده ای، 
مشــکلات مربوط به لاستیک ســنگین از زمان 
حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی واردات لاستیک سنگین 

از بهار ۱۳۹۹ آغاز شده و همچنان ادامه دارد.

مدیرکل مسافری سازمان راهداری: 
قیت بلیت اتوبوس نسبت به هزینه های 

رانندگان بسیار کمتر است
داریوش باقرجوان مدیرکل دفتر حمل مسافری 
ســازمان راهداری و حمــل و نقل جــاده ای در 
گفت وگو با خبرنــگار مهر دربــاره قیمت بلیت 
اتوبوس های بین شــهری گفــت: در حال حاضر 
نرخ بلیت هــا تغییری نکــرده اســت و همانند 
سال گذشــته با همان نرخ، کرایه مسافران اخذ 
می شــود.وی درباره گلایه راننــدگان اتوبوس از 

نرخ پاییــن کرایه ها اظهار کرد: اگــر هزینه های 
تمام شــده اتوبــوس داران با نرخ کرایــه و بلیت 
اتوبوس مقایسه شود، می بینیم که تفاوت زیادی 

میان این دو است.
مدیرکل دفتر حمل و نقل مســافری ســازمان 
راهــداری و حمــل و نقل جــاده ای ادامــه داد: 
هزینه های مالکان ناوگان بین شــهری شامل دو 
هزینه جاری و ثابت اســت که هزینه های جاری 
همان روغن موتور، لاستیک، حقوق راننده، بیمه 
و… و همچنیــن هزینه ثابت، ســرمایه گذاری 
برای خرید اتوبــوس و افزایش قیمــت اتوبوس 
هاســت؛ برآیند این دو مــدل هزینــه در قالب 
»نفر-کیلومتر« نشــان می دهد که قیمت فعلی 
بلیت اتوبوس و کرایه ای که از مســافران دریافت 

می شود، با آنچه باید باشد، فاصله زیادی دارد.
وی تأکید کرد: البته قرار نیست این تفاوت میان 
قیمت موجود بلیت با نرخ واقعی کرایه به صورت 
یکجا اعمال شود و شاهد افزایش یکباره نرخ کرایه 

حمل مسافر باشیم.
احمد کریمی دبیر کانون سراســری انجمن های 
صنفی کامیــون داران در گفت وگو بــا خبرنگار 
مهر درباره گلایه ها و اعتراضــات اخیر رانندگان 
خودروهای ســنگین اظهار کرد: قرار بود فردا با 
معاون اول رئیس جمهور نشســتی داشته باشیم 
و گلایه های رانندگان را بــه محمد مخبر منتقل 
کنیم اما این نشست به زمان دیگری موکول شد و 
فردا با رستم قاسمی وزیر راه و شهرسازی در این 

خصوص دیدار و مذاکراتی خواهیم داشت.
وی ادامه داد: از زمانی کــه ارز ترجیحی واردات 
لاســتیک ســنگین برداشــته شــد، رانندگان 

مســتقیماً باید به ســامانه کالا مراجعه و حواله 
دریافت لاستیک را از آن دریافت کنند اما بخش 
عمده ای از رانندگان می گویند امکان تهیه حواله 

لاستیک از سامانه وزارت صمت را ندارند.
کریمی گفت: عاملان توزیع لاســتیک در زمان 
به روز رسانی ســامانه، به یک باره بخش زیادی از 
لاستیک ها را خریداری می کنند و مصرف کننده 
واقعی امکان دریافت حواله ها را ندارد؛ حتی گفته 
می شــود تولیدکنندگان و یا برخی مســئولان 
ســامانه کالا با عالمان توزیع هماهنگ باشند و به 
آنها از قبل اعلام می شــود که مثلًا در چه ساعت و 
تاریخی، امکان خرید لاســتیک های پرُ مصرف از 
سامانه کالا فراهم می شود؛ عاملان فروش هم به 

یک باره اقدام به خرید آتها می کنند.
وی درباره تفاوت قیمت لاستیک سنگین در بازار 
آزاد با آنچه از سامانه کالا به عنوان حواله دریافت 
لاستیک صادر می شود، گفت: این تفاوت قیمت 
۵ تا ۶ میلیون تومــان برای هر حلقه لاســتیک 
سنگین برای اقلام پرُ مصرف اســت. این تفاوت 
برای لاســتیک های با کیفیت تر مانند میشــلن 

فرانسوی به ۱۰ میلیون تومان هم می رسد.
دبیر انجمن کامیون داران گفت: هم وزارت صمت 
و هم تولیدکنندگان و عامــلان فروش می دانند 
که بخشــی از لاســتیک های تولید داخل وارد 
سامانه کالا نشده و به بهانه هایی چون اختصاص 
به برخــی نهادها از جمله شــهرداری ها، خارج از 
فرآینــد وزارت صمت توزیع می شــود؛ اما تعداد 
این لاســتیک هایی که به این بهانه وارد ســامانه 
نمی شوند، بسیار بیشــتر از نیاز این نهادهاست و 

در بازار آزاد به فروش می رسند.
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متقاضيان شرکت در فراخوان در صورت عدم عضويت در سامانه ، نسبت به ثبت نام و دريافت گواهی امضای الکترونيکی )به صورت بر 

خط( برای کليه صاحبان امضای مجاز و مهر سازمانی اقدام لازم را به عمل آورند.

ميزان سپرده شرکت در مبلغ )ريال(عنوان پروژهبودجهرديف
مناقصه )ريال(

شماره مناقصه سامانه 
توضيحاتتدارکات الکترونيکی دولت

تهيه آسفالت مورد نياز به ميزان تقريبی 152040020001011
353510/000/000/000500/000/0002001005319000001 تن به صورت پخت و پز آسفالت

کارخانجات توليد آسفالت با 
ارائه پروانه بهره برداری 
درخصوص توليد آسفالت.

1- مبلغ پنج درصد سپرده شرکت در مناقصه می بايست به صورت ضمانت نامه بانکی و يا فيش نقدی واريزی به ميزان مبلغ مذکور به 

شماره حساب سپرده  0106804833000  شهرداري كوهسار نزد بانك  ملي ايران شعبه كردان كد 2599 .

2- سپرده برندگان نفر اول  و دوم و سوم مزايده هر گاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنان به ترتيب ضبط خواهد شد.

3- شهرداری در رد يا قبول هر يک از پيشنهادات مختار می باشد.

4- در هر شرايط مدارک مندرج در اسناد مناقصه ملاک عقد قرارداد خواهد بود .

5- شرکت کنندگان در مناقصه می بايست کليه اسناد مناقصه را در سامانه تدارکات دولت ثبت نموده، و پاکت الف مناقصه )ضمانتنامه( 

را در بسته نيز تحويل واحد دبيرخانه شهرداری نمايند.

6- ساير اطلاعات و جزئيات در اسناد مناقصه مندرج است.

7- پيشنهادات فاقد سپرده ، مخدوش ، مبهم و مشروط از درجه اعتبار ساقط می باشد.

8- هزينه انتشار آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.

9- پرداخت ارزش افزوده در صورت ارائه فاکتور رسمی صورت می پذيرد.

10- شرکت کنندگان در سامانه الکترونيکی دولت )ستاد( ثبت نام کرده باشند.

11- لازم بذکر ميباشــد فقط اشــخاص حقوقی حق شرکت در مناقصه مذکور را دارند و می بايستی اســناد مناقصه را به مهر و امضاء 

الکترونيکی  مسئولين ذيربط برسانند.

12- متقاضيان می توانند از تاريخ انتشار نوبت اول آگهی جهت اخذ اسناد مزايده ، تا تاريخ 1401/02/01 – ساعت 16:00 اقدام نمايند.

14- مهلت دريافت اسناد فراخوان:   1401/02/01  13- تاريخ انتشار نوبت اول:     1401/01/23  

16- مهلت ارسال پيشنهادات : 02/14/ 1401                   15- تاريخ انتشار نوبت دوم:     1401/01/30   

17- زمان بازگشايی پاکتها : 1401/02/15

 نوبت اولآگهی مناقصه عمومی



در چهارمین جلسه حل مسائل حوزه آبی زاینده رود مطرح شد

ود تاکید مخبر بر عزم جدی دولت در رفع مشکلات آبی استان های مرتبط با حوزه زاینده ر

سخنگوی وزارت امور خارجه در نشست خبری:

انتفاع اقتصادی مردم از مذاکرات مهم است

سیاست
روزنامه اقتصادی صبح ایران

صفحه 2
www . K H A R I D A A R O N L I N E . i rسه شنبه      23 فروردین    شماره 1022

امیرعبداللهیان مطرح کرد
دیپلماسی آب در دستورکار قرار دارد

وزیر امور خارجه با اشاره به تشکیل کمیته مشترک بین وزارتخانه های 
خارجه، کشــور و نیرو بــرای پیگیری تخصصی موضوعــات مرتبط با 
رودخانه های مرزی و سدسازی در برخی کشــورهای همسایه، گفت: 
در طول فعالیت دولت سیزدهم دیدارهای دو جانبه ای با ترکیه، عراق و 

افغانستان جهت پیگیری حق آبه های مرزی داشتیم.
 حسین امیرعبداللهیان در گفت وگوی با خبرگزاری خانه ملت پیرامون 
اقداماتی که وزارت امور خارجه دولت ســیزدهم در حوزه دیپلماســی 
آب انجام داده اســت، گفت: در وزارت امور خارجه کمیته ای را تشکیل 
دادیم که تاکنون دو یا سه جلســه آن برگزار شده اســت، با وزیر نیرو 
نیز هماهنگی هایی داشــته ایم.وزیر امور خارجــه در ادامه اظهار کرد: 
کمیته ای هم بین وزارتخانه های خارجه، کشــور و نیرو تشــکیل شده 
اســت تا به طور تخصصی موضوعات مرتبط بــا رودخانه های مرزی و 

سدسازی در برخی کشورهای همسایه، مورد بررسی قرار گیرد.
وی افزود: از سوی دیگر در مدتی که مســئولیت دستگاه دیپلماسی را 
به عهده گرفتم، به طور دوجانبه با وزیر خارجه ترکیه درباره ســدهایی 
که بر روی رودخانه ارس زده شــده و می تواند تاثیرگذار باشد، گفتگو 

کردیم، همچنین با طرف عراقی نیز گفتگوهایی در این زمینه داشتیم.
رئیس دستگاه دیپلماسی کشورمان یادآور شــد: در این مدت با هیات 
حاکمه موقت فعلی افغانســتان گفتگو کرده ایــم. همچنین از ترکیه 
نیز هیاتی در پایان سال گذشــته به ایران آمد و کمیته مشترکی برای 
پیگیری موضوعات مربوطه طراحی کردیم، اقدام مشابهی را در موضوع 

افغانستان انجام دادیم و باید دنبال کنیم تا به نتیجه برسیم.

سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس:

ح فضای مجازی   رأی گیری درباره طر
استمزاجی بود

سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی گفت: درجلسه 
غیرعلنی مجلس درباره بازگشت طرح فضای مجازی به صحن مجلس 

رأی گیری استمزاجی شد که الزام آور نیست.

حجت الاســلام ســید مجید نصیرایی، درباره وضعیت بررســی طرح 
مدیریت خدمات فضای مجازی در مجلس اظهار داشــت: جلســه ای 
غیر علنی در این باره برگزار شــد و نمایندگان موافــق و مخالف نقطه 
نظرات خود را بیــان کردند.وی بیان کرد: جمعــی از نمایندگان تقاضا 
دارند بررسی طرح تنظیم مقررات خدمات فضای مجازی از کمیسیون 
مشترک خارج شــود و در صحن علنی مجلس رســیدگی شود که این 
موضوع در جلسه غیرعلنی صبح امروزرأی گیری شد و این رأی گیری 

استمزاجی بود و بنابراین قانونی و الزام آور نیست.
سخنگوی کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اســلامی تصریح کرد: 
طبق آئین نامه داخلی مجلس برای آنکه طرح تنظیم مقررات خدمات 
فضای مجازی به صحــن مجلس باز گردد، این موضوع باید در جلســه 
علنی مجلس رأی گیری شــود و در صورتی کــه نمایندگان در صحن 
علنی مجلس با آن موافقت کنند، بررسی این طرح به صحن مجلس باز 
می گردد اما الان صرفاً یک رأی استمزاجی در جلسه غیرعلنی مجلس 
شد و آن رأی گیری الزام آور نیست.نصیرایی تأکید کرد: آن چیزی که 
همه بر آن اتفاق نظر دارند، این اســت که فضای مجــازی رها و بی درو 
پیکر است و باید حتماً ساماندهی شــود. صرفاً درباره شیوه اجرا و روش 
بررسی این طرح، نظرات موافق و مخالف وجود دارد که این موضوع هم 
حل خواهد شــد و جای نگرانی در این باره نیست. ما معتقدیم که خلاء 

قانونی در حوزه فضای مجازی باید از بین برود.

 عضو هیات رییسه مجلس: 

خانه تکانی اساسی در بانک ها لازم است
یک عضو هیات رییسه مجلس شــورای اسلامی با تحسین اقدام وزارت 
اقتصاد برای انتشــار اســامی ابربدهکاران بانکی گفت که خانه تکانی 
اساســی در بانک ها لازم است.سیدمحســن دهنــوی نماینده تهران 
در مطلبی در صفحــه توییتر خود نوشــت:»اقدام وزارت اقتصاد برای 
مطالبه اسامی ابربدهکاران بانکی قابل تحسین است اما داستان این جا 
تمام نمی شــود. بانک ها، دســتور وزیر اقتصاد را کامل اجرا نکرده اند. با 
سازوکارهای فعلی بانک ها هر ساله باید منتظر طولانی ترشدن لیست 

ابربدهکاران باشیم؛ خانه تکانی اساسی لازم است.«

روز گذشــته سیداحســان خاندوزی وزیر امور اقتصــادی و دارایی از 
اعلام اســامی ابربدهکاران ۱۱ بانک دولتی خبــر داد و گفت که برای 
اولین بار در بانکداری کشــور،  بانک  های زیرمجموعه  وزارت اقتصاد نام 
بدهکاران بدحساب )بدهی بالای ۱۰۰ میلیارد تومان( را در سایت خود 
منتشر کردند. کاهش سهم بانکی بدحســاب ها یعنی فضای بیشتر به 

تولیدکننده های خوش حساب و مردم خوش حساب.

در کمیسیون اصل نود تصویب شد
ارائه اطلاعات مربوط به چک از طریق پیامک

نایب رییس کمیســیون اصل نود مجلس شورای اســلامی مصوبات 
جلسه این کمیسیون را تشــریح کرد.حجت الاسلام نصرالله پژمانفر در 
مطلبی در صفحه توییتر خود نوشت:»در جلسه کمیسیون  اصل نود با 
رییس بانک مرکزی در راســتای نظارت بر اجرای قانون  چک ، مصوب 
شــد حداکثر تا ســه روز آینده، ۳ امکان مهم در لحظه معامله از طریق 
پیامک انجام شود:  ۱/اطلاع از چک های برگشتی صادر کننده  ۲/اطلاع 
گیرنده از ثبت چک  ۳/ثبت چک توسط صادر کننده مقرر شد نسبت به 
تعدادی از بانک هایی که همچنــان، ثبت  چک را در عابربانک های خود 
فعال نکردند در صورت عدم اجرای کامل قانون تا انتهای اردیبهشــت، 

بانک های متخلف احضار و مطابق با قانون برخورد صورت گیرد.«

تریبون

خریدار  چهارمین جلسه بررسی مسائل 
مربوط به مشکلات آب استان های اصفهان، 
چهارمحال و بختیاری، خوزســتان و یزد به 
ریاســت معاون اول رییس جمهور برگزار و 
گزارشی از پیشــرفت طرح ها و پروژه های 
مصوب از جمله رشد دوبرابری تامین آب از 

طریق طرح غدیر تا تیر ماه ارائه شد.
محمد مخبــر در این جلســه با اشــاره به 
اقدامات و برنامه های دولت و وزارت نیرو در 
خصوص اجرای طرح های کوتاه مدت برای 
حل مشــکلات آبی اســتان های اصفهان، 
چهارمحال و بختیاری، خوزســتان و یزد، 
بــر اهتمام و عــزم جدی دولت بــرای رفع 
مشکلات آبی در استان های مرتبط با حوزه 

زاینده رود تاکید کرد.
در ایــن جلســه کــه وزرای نیــرو و جهاد 
کشاورزی، استانداران استان های اصفهان، 
چهارمحال و بختیاری، خوزســتان و یزد و 
همچنین مسئولان دســتگاه های مربوطه 
و اســتانی حضــور داشــتند، وزارت نیرو 
گزارشی از  پیشــرفت پروژه های طرح های 
مرتبط با حل مشکل آبی این استان ها ارائه 

کرد.

براســاس این گزارش تکمیــل و تصویب 
طرح جامع مدیریــت منابع آب شــرب با 
پیشــرف فیزیکی بالای ۴۰ درصد، تکمیل 
ســد غدیر )باباحیدر( و اجرای خط انتقال 
آب با پیشــرفت فیزیکی بــالای ۴۵ درصد 
در اســتان چهار محال و بختیاری، تکمیل 
عملیات آبرســانی به ۷۰۲ روستای استان 
خوزســتان با پیشــرفت فیزیکی بالای ۴۰ 
درصد، اجرای طرح های فاضلاب خوزستان 
با اولویت فاضلاب شهر اهواز و تکمیل پروژه 
ارتقاء کمی و کیفی ســامانه غدیر در استان 
خوزستان، اجرای فاز اول سامانه آبرسانی به 
شهرهای استان اصفهان ) طرح اضطراری با 
پیشرفت بالای ۹۵ درصد(،  پرداخت هزینه 
ما به ازای تامین پایدار آب صنعت با سازوکار 
کارگروه ســازگاری با کم آبی با پیشــرفت 
فیزیکی ۵۰ درصدی در اســتان اصفهان، 
اجرای طرح انتقــال آب از دریا برای تامین 
آب صنایع با پیشرفت فیزیکی ۶۵ درصد در 
استان یزد و افزایش ظرفیت ذخیره سازی 
از طریق تکمیل مخازن آب شــرب از جمله 
برنامه ها و راهکارهای کوتاه مدتی است که 
برای این اســتان ها در طی ماه های گذشته 

و در دولت ســیزدهم با همت وزارت نیرو و 
استانداران این استان ها اجرایی و عملیاتی 

شده است.
گفتنی است ارتقاء تاب آوری و پایداری آب 
شرب از طریق بازتخصیص صنعت،  افزایش 
ظرفیت ذخیره ســازی از طریــق تکمیل 
مخازن آب شــرب، اجرای طرح انتقال آب 
از دریا بــرای تامین آب صنایــع، تکمیل و 
تصویب طــرح جامع مدیریــت منابع آب 
شرب، تکمیل ســدهای نیمه تمام و اجرای 
خط انتقال آب به مناطق دارای مشکل آبی 
از جمله طرح هایی بود که در خصوص حل 

کوتاه مدت مشکلات کم آبی این استان ها 
در این جلســه نیز مورد بحث و بررسی قرار 

گرفت.
در این جلسه همچنین پس از ارائه گزارش 
ســازمان برنامه و بودجه کشور در خصوص 
نحوه تخصیص اعتبارات بــرای حل کوتاه 
مدت مشکلات کم آبی استان های اصفهان، 
چهارمحال و بختیاری، خوزستان و یزد، در 
خصوص نحوه تامین مالی پروژه های کوتاه 
مدت تعدیل مشکلات کم آبی این استان ها 

بحث، بررسی و تصمیم گیری شد.
گفتنی است در ادامه این جلسه استانداران 
اســتان هــای اصفهــان، چهارمحــال و 
بختیاری، خوزستان و یزد گزارشی از روند 
تکمیل و چگونگی پیشرفت طرح ها و برنامه 
های کوتــاه مدت و بلند مــدت دولت برای 
رفع مشکلات آبی اســتان های خود را ارائه 

کردند.
اســتاندار خوزســتان در این جلسه از رفع 
مشکلات و مســائل حاد مرتبط با آب شرب 
این استان در ماه های اخیر خبر داد و گفت: 
خوشــبختانه با اقدامات دولت ســیزدهم، 
تنش هــای مرتبط بــا آب شــرب و دفع 

فاضلاب در این استان تا حدی مرتفع شده 
و پروژه های آبرســانی به شهرها و روستاها 

نیز از پیشرفت خوبی برخوردار بوده اند.
صادق خلیلیان در خصوص میزان پیشرفت 
پروژه های آبرسانی استان خوزستان اظهار 
داشــت: با روی کار آمدن دولت سیزدهم، 
ظرف ۶ ـ ۷ ماه اخیر اقدامات خوبی در زمینه 
آب آشامیدنی و توسعه شبکه دفع فاضلاب 

در استان خوزستان به انجام رسیده است.
وی افزود: یکی از مهمترین پروژه ها در این 
زمینه، اجرای طرح اضطراری شــبکه دفع 
فاضلاب اهواز بود که به نحو مطلوب پیگیری 
شد و توانست بخشی از مشکل فاضلاب اهواز 
که طی دو سه ســال اخیر شاهد آن بودیم را 
مرتفع کند. البته برنامــه زمانبندی اجرای 
این پروژه دو ساله است و طی این مدت طرح 
دفع فاضلاب اهــواز به طور کامــل اجرایی 
خواهد شد.استاندار خوزستان تکمیل طرح 
آبرســانی غدیر را از دیگــر اقدامات صورت 
گرفته طی مــدت اخیر برشــمرد و افزود: 
این طرح آب شــرب مورد نیــاز ۵۲ درصد 
از جمعیت شــهرها و روســتاهای اســتان 

خوزستان را تامین می کند. 

محمد مهاجرانی  ســخنگوی وزارت امور 
خارجه گفت: انتفاع اقتصــادی مردم ایران 
از رفع تحریم ها در دســتور کار است و ما با 
آگاهی کامل این هــا را به طرف مقابل اعلام 

کردیم.
 سعید خطیب زاده ســخنگوی وزارت امور 
خارجه در نشســت خبری درباره پرداخت 
بدهی کره جنوبی به ایران گفت: یک بدهی 
قطعی از فروش نفــت و میعانات وجود دارد 
که به رغم تعهدات و مسلمات قانون تجارت 
جهانی و مســلمات مراودات اقتصادی این 
بدهی را پرداخت نمی کننــد و به تک تک 

اعضای ملت ایران بدهکاری دارند.
وی افزود: این موضــوع دو جانبه بین ایران 
و کره اســت و در همین چارچوب دوجانبه 
نیز باید حل و فصل شــود و به هیچ موضوع 
دیگری خارج از روابط دوجانبه ایران و کره 

مرتبط نیست.

انتفاع اقتصادی مردم برای ما 
مهم است

ســخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان 
درباره مذاکــرات وین نیز افــزود: هنوز به 
نقطه ای نرســیده ایم که طــرف آمریکایی 
نشــان دهد بــه تعهداتش عمــل می کند. 
آمریکا تلاش می کند انــرژی و وقت همه را 
مصروف این کند که اجزا و عناصری از فشار 
حداکثری را حفظ کنــد. آنچه برای ما حائز 
اهمیت است انتفاع اقتصادی و انتفاع مردم 

ایران از رفع تحریم هاست.
خطیب زاده افزود: تحــت تأثیر کمپین ها و 
کارزارهای رسانه ای و اظهارات ضد و نقیض 
قرار نمی گیریم و منافــع قطعی ملت ایران 
چراغ راهنمای ما اســت و نمی دانیم آیا به 
توافق می رسیم یا نمی رسیم، چون آمریکا 
هنــوز اراده لازم را برای رســیدن به توافق 

نشان نداده است.
وی گفــت: آنچــه که بیــن مــا و اتحادیه 
اروپا بود نهایی شده اســت و بین ما و آن ها 
نکته ای باقی نمانده اســت و آنچه که وجود 
دارد، مرتبط با تصمیمات واشــنگتن است 
که تصمیمــات واشــنگتن نیــز از طریق 
هماهنگ کننده برجام در حال انتقال است.

سخنگوی دستگاه دیپلماسی اظهار داشت: 
ما ابتکارات آخر خودمان را نیز فرســتادیم 
به محض آنکه ۱+۴ و ایران پاســخ مناسبی 
دریافت کنند قطعاً همه عازم وین خواهیم 

شد.

قطعنامه شورای حقوق بشر سازمان 
ملل علیه روسیه کاملًا سیاسی بود

وی در واکنش به قطعنامه شــورای حقوق 
بشر علیه روســیه، گفت: حقوق بشر ارزش 
والایی اســت اما نباید قربانــی ملاحظات 
سیاسی شود. سازوکارهای ملل متحد نباید 
مورد اســتفاده برای اغراض سیاسی توسط 

کشورهای خاص قرار بگیرد.
ســخنگوی دســتگاه دیپلماســی افزود: 
متأسفانه طی دهه های گذشته در سازمان 
ملل، ســازوکارهای آن مورد ســو استفاده 
کشورهای غربی و ایالات متحده قرار گرفته 
اســت. غرب تلاش می کند حقوق بشــر را 
تبدیل به ضد خودش کند و مسیر اشتباهی 

را طی می کند.
خطیب زاده تصریح کرد: جمهوری اسلامی 
ایران به قطعنامه پیشــنهادی کشــورهای 
غربــی رأی منفــی داد از این بابــت که از 
قربانی شدن حقوق بشر توسط این اقدامات 
سیاســی جلوگیــری کند. ایــن قطعنامه 

تماماً سیاســی بود و در راســتای اقدامات 
قبلــی کشــورهای غربی برای اســتفاده و 
سوءاســتفاده از ســازوکارهای ملل متحد 

برای پیشبرد اهداف سیاسی خود است.
وی تاکید کرد: مــا توصیــه می کنیم این 
موضوع در چارچوب خودش پیگیری شود و 
اجازه ندهند، شورای حقوق بشر را مشمول 
ملاحظات سیاسی و یا جناح بندی ها و بلوک 
بندی های بین المللی و سیاسی کنند؛ این 
خلاف، جهان شمولی و ارزش والای حقوق 

بشر است.
ســخنگوی وزارت امور خارجه در پاسخ به 
ســوال خبرنگار مهر، در خصوص بیانیه ی 
مداخله جویانــه ی نشســت وزرای امــور 
خارجه شــورای همــکاری خلیــج فارس 
علیه کشــورمان گفت: جمهوری اسلامی 
ایران ضمن رد تمامی اتهامات بی اســاس 
و تکراری نشســت پنجــاه و یکمین وزرای 
شــورای همــکاری خلیج فــارس، تکرار 
ملال آور این اتهامات بی اســاس را نشانه ای 
از عدم شــناخت این کشــورها از وضعیت 
منطقه و گروگان گرفتن شــورای همکاری 
خلیج فارس توســط یک یا دو کشور خاص 

در این حوزه می داند.
خطیب زاده افزود: البته این بیانیه در خلاف 
روحیه همکاری اســت که بین برخی از این 
کشورها و جمهوری اســلامی ایران شکل 
گرفته است و طبیعی اســت که جمهوری 

اسلامی ایران قویاً آن را رد خواهد کرد.
وی تاکید کرد: جزایر ســه گانه ما در خلیج 
همیشــه فارس، ابوموســی، تنب بزرگ و 
تنب کوچک جــزو لاینفــک و ابدی خاک 
ایران هســتند و همــواره در خــاک ایران 
قرار داشــتند و تا ابــد نیز در خــاک ایران 
باقی خواهند ماند.ســخنگوی وزارت امور 
خارجه افزود: این اظهارات مداخله جویانه 
اظهاراتی اســت که در خصوص حاکمیت 
ملی و قلمرو ســرزمینی ما است و محکوم 
اســت. آنچه را که مــا در داخــل مرزهای 
خودمان انجــام می دهیم در حاکمیت ملی 

ما است و به هیچ طرف ثالثی مرتبط نیست.
خطیب زاده با بیان اینکــه تکرار این ادعای 
بی اساس نیز در وضعیت حقوقی آن تغیری 
ایجاد نمی کند، افزود: جمهوری اســلامی 
ایران توصیه می کند این کشــورها دست از 

این بیانیه های ملال آور بردارند.

سفر وزیر خارجه عراق به تهران
وی در خصــوص تحولات عــراق نیز گفت: 

وزیر امــور خارجه ی عراق احتمــالاً اواخر 
هفته به تهران سفر می کند.

سخنگوی دســتگاه دیپلماسی همچنین 
اعلام کرد: آقــای آل صادق نیز بــه عنوان 
ســفیر جدید کشــورمان در بغداد معرفی 

شده است.
خطیــب زاده همچنیــن در واکنــش به 
برخی اتفاقــات برای ایجاد ایران هراســی 
در افغانســتان و افغان هراســی در ایران، 
گفت: ایران بیش از ۴ دهه گذشــته میزبان 
کریمانه ای برای همسایگان و عزیزانش در 
افغانستان بوده اســت. بهترین شاهد برای 
این رفتار کریمانه و میزبانی محترمانه موج 
بلاانقطاعی از آوارگان افغانستانی به سمت 

ایران است.
وی افــزود: همه ما در کنــار خودمان اتباع 
افغانســتانی را می بینیم که بــا ما زندگی و 
از تمامی یارانه ها و امکانــات مردم ایران به 

صورت یکسان استفاده می کنند.
سخنگوی وزارت امور خارجه تصریح کرد: 
متأســفانه برخی تلاش می کنند این موارد 
نادیده گرفته شــود و موج ایران هراسی را 
در افغانســتان ایجاد کنند و یا برخی هم در 
داخل ایران موج افغانســتان هراسی ایجاد 

کنند!
خطیــب زاده افــزود: هیئــت حاکمــه ی 
سرپرستی افغانستان باید به مسئولیت خود 
عمل کند. موج آوارگان بــه ایران نمی تواند 
ادامه یابد و مسئولیت بر دوش یک همسایه 

قرار بگیرد؛ ظرفیت های ما محدود است.

اگر قرار بود خطوط قرمز را رد کنیم 
توافق چندین ماه قبل به دست می آمد

وی همچنین در واکنش به نامه نمایندگان 
مجلس به رئیس جمهور مبنی بر شــروط 
توافق هســته ای ، گفت: صدای نمایندگان 
ملــت در طی مذاکــرات ۱۱ ماه گذشــته 
همواره شنیده شده اســت، اما نهایی نشده 

است که درباره آن صحبت کنیم.
سخنگوی وزارت امور خارجه با بیان اینکه 
البته روشن اســت با راهبری شورای عالی 
امنیت ملی و اجرای وزارت خارجه، خطوط 
قرمز »نعل به نعل« رعایت شــده اســت، 
تصریــح کرد: اگر هــم مواردی بــه نتیجه 
نرســیده، دلیل اصلی آن عدم پاسخگویی 

طرف مقابل در چارچوب تعیینی است.
خطیب زاده تاکید کرد: اگر قرار بود خطوط 
قرمز را رد کنیم توافــق چندین ماه قبل به 
دست می  آمد. ما با پافشاری بر خطوط قرمز 

ان شاءالله جلو می رویم.

بیش از یک موضوع بین ایران و آمریکا 
باقی مانده است

وی همچنیــن در واکنــش بــه اظهارات 
آمریکایی هــا در خصوص خروج نام ســپاه 
پاسداران از لیســت تحریم ها، تاکید کرد: 
تمامی اجزای فشــار حداکثــری و عناصر 
آن باید برداشــته شــود. آنچه باقی مانده 
بیش از یــک موضوع بین ما و آمریکاســت 
و محوریت آن این اســت که تمامی اجزای 
فشار حداکثری برداشته و انتفاع ملت ایران 

از برجام لحاظ شود.
سخنگوی دستگاه دیپلماسی افزود: اینکه 
»بایدن« امروز یا فــردا می خواهد تصمیم 
بگیرد، چیزی است که آمریکا باید به تاریخ 

جواب دهد.
خطیب زاده همچنین در توضیح زمان سفر 
»اردوغان« به ایران، گفــت: روابط ایران و 
ترکیه بادوام بوده است و امن ترین و باثبات 
ترین مرز را در ۱۰۰ ســال گذشته بین دو 

کشور تجربه کردیم.
وی افزود: کشورهایی که اشتباه محاسباتی 
در ارتباط با رژیم اشــغالگر قــدس کردند، 
بارها نتیجه ی آن را دیدنــد. این رژیم هیچ 
جا پا نمی گذارد مگر آنکه ناامنی با خودش 

ببرد.
ســخنگوی وزارت امور خارجه در پاسخ به 
ســوال خبرگزاری آمریکایی )CNN( در 
خصوص احتمــال غنی ســازی ۹۰ درصد 
اورانیوم توسط کشــورمان، گفت: ما عضو 
NPT و پادمان هســتیم و تمامی مقررات 
پادمان را با دقت اجرا می کنیم و بازرســان 

آژانس در داخل ایران حضور دارند.
خطیب زاده با بیان اینکه کلیه فعالیت های 
ما صلح آمیز است و به آژانس اعلام می شود، 
اظهار داشــت: در چارچوب نیازها و پادمان 
هر کاری کــه نیاز داشــته باشــیم انجام 

می دهیم.
 NPT وی با بیــان اینکــه برجام فراتــر از
 NPT بود،اظهار داشــت:ما به عنوان عضو

مسئولانه تا به امروز عمل کردیم.

تمامی اجزای فشار حداکثری باید 
برداشته شود

ســخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان 
همچنین در خصوص برخی اظهارنظرهای 
مقامات اروپایی در موضوع سپاه پاسداران 
گفت: ایران در نقطه ای هست که منافع خود 

را به دقت تشخیص می دهد. تمام پایه های 
منفعت ملت ایــران از رفــع تحریم ها باید 
لحاظ شود و تمامی اجزای فشار حداکثری 
که آمریکا اعمال کرده اســت باید برداشته 
شود. موضع و منطق و استدلالات ما روشن 

است.
خطیــب زاده همچنیــن در واکنــش به 
صحبت های حجت الاســلام رئیســی در 
معرفی شــورای عالی امنیت ملی به عنوان 
مرجع اطلاع رسانی مذاکرات، گفت: شورای 
عالی امنیت ملی یعنــی ۱۰ عضو حقیقی و 
حقوقی و رئیــس جمهور اســلامی ایران 
رئیس این شورا اســت. پنج وزیر و پنج عضو 

حقوقی نیز عضو این شورا هستند.
وی افــزود: شــورای عالــی امنیــت ملی 
مســئولیت این این پرونــده را دارد، یعنی 
مسئولیت کلیه وجوه در راهبری مذاکرات 

را برعهده دارد.
ســخنگوی وزارت امــور خارجــه تصریح 
کرد: شــورای عالی امنیت ملی به شخصه 
برای اطلاع رســانی ورود نمی کند. شورای 
عالی امنیت ملی راهبری کلیه امور مربوط 
به مذاکــرات را برعهــده دارد و وزارت امور 

خارجه هم مجری است.
خطیب زاده در واکنش به ورود ریزگردها و 
منشأ آن گفت: در خصوص منشأ ریزگردها 
باید نهادهای تخصصــی توضیح دهند. اگر 
منشأ را در عراق بدانیم باید حواسمان باشد 
دیپلماســی آب ابعاد مختلفی دارد. حجم 
بســیار زیادی از آبریز دجله در داخل عراق 

است.

آمادگی کویت برای تحدید حدود 
مرزهای دو کشور

وی همچنین در خصــوص توافق کویت و 
عربستان در خصوص میدان گازی مشترک 
نیز اظهار داشت: وزارت نفت به عنوان مرجع 
تخصصی اعــلام کرده که ایــن حوزه نفتی 
مشــترک اســت. بین ما و کویت مرزهای 
تحدید نشــده ای وجود دارد که باید تحدید 

حدود شود.
ســخنگوی وزارت امور خارجه افزود: ایران 
اعلام کرده اســت، پیــش از تحدید حدود 

نباید بهره برداری صورت گیرد.
خطیب زاده با بیــان اینکه یادداشــتی به 
کویت دادیم که حقوق ایران محفوظ است 
و باید این میدان گازی به صورت مشــترک 
بهره برداری شود، افزود: کویت برای تحدید 
حدود اعــلام آمادگی کرده اســت و این را 

مقدمه خوبی می دانیم.
وی همچنیــن در خصوص کنــاره گیری 
»منصور هادی« رئیس جمهور مســتعفی 
یمن نیز گفــت: یمــن راه حلی جــز رفع 
محاصره، آتش بــس و گفتگوهای »یمنی 

یمنی« با مشارکت همه گروه ها ندارد.
ســخنگوی وزارت امور خارجه با اشــاره به 
اینکه راه حل یمن قطعــاً در داخل یمن و نه 
در خارج این کشور اســت، افزود: از تمامی 
راه حل هایی که به خواست ملت یمن برای 

سرنوشت آن ها باشد، حمایت می کنیم.
خطیب زاده همچنین در خصوص تحولات 
پاکســتان نیز گفــت: ما به ســازوکارهای 
دموکراتیــک و قانونی منــدرج در قوانین 
پاکســتان از جمله انتخاب های نمایندگان 

مجلس پاکستان احترام می گذاریم.
وی تاکید کرد: روابط ایران و پاکســتان در 
بالاترین ســطح پیگیری می شود و مطمئن 
هســتیم در آینده در همین چارچوب ادامه 

خواهد یافت.
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 برند بیمه تجارت نو به شکل قابل قبولی
 در مشهد معرفی شده است

در  تجارت نو  بیمه  شرکت  نماینده  یک 
شهرمشهد با اشاره به فعالیت بیمه تجارت نو 
در رشته هایی چون بیمه ثالث، اتومبیل، بدنه، 
مسئولیت و باربری گفت: پرتفوی نمایندگی 
ما در حال حاضر به تفکیک تمام رشته ها ۹ 
میلیارد تومان است.اتاق خبر تجارت نو دوشنبه, 
۲۲ فروردین ۱۴۰۱  ۰۹:۰۵برند بیمه تجارت نو 

به شکل قابل قبولی در مشهد معرفی شده است
به گزارش روابط عمومی بیمه تجارت نو؛ محمد توان پور افزود: در ابتدای 
همکاری با بیمه تجارت نو در مشهد، با بخش بیمه ثالث که جزو بیمه 
اجباری است، شروع کردیم و با رایزنی با بانک های تجارت شهرمشهد، 
۸۰ درصد پرسنل این بانک را در بخش بیمه ثالث و بدنه تحت پوشش 

قرار داریم.
وی، با اشاره به سابقه خدمات دهی بیمه تجارت نو به ۱۵ هزارنفردر بخش 
درمان ۱۵ کارخانه وابسته به شرکت خوشگوار، افزود: شرکت خوشگوار در 
زمینه بیمه باربری، تاکنون ۵/۲ میلیارد تومان بیمه صادرکرده و با اتخاذ 
تدابیر بهتر در زمینه نرخ دهی و پرداخت، مطمئنا ظرفیت بیشتری برای 

این بیمه نامه در شهر مشهد مهیا خواهد بود.
نماینده شرکت بیمه تجارت نو در شهر مشهد با بیان اینکه در زمینه 
افزایش پرتفوی سال جاری برنامه هایی در دست داریم، اظهار داشت: 
شهر  بیمه  بازار  که  بوده  کلانشهر  یک  و  قطب صنعتی  یک  مشهد 
مشهدیک بازار گسترده است.وی ادامه داد: برای سال ۱۴۰۱ باچندین 
در حال  آتش سوزی  مسئولیت،  درمان،  بیمه  بخش های  در  شرکت 
مذاکره هستیم.توان پور گفت: شرکت بیمه تجارت نو با خدمات دهی 
بهتر می تواند در این زمینه موفق شود و مهمترین راهکار برای موفقیت، 

آموزش شبکه نمایندگان است.
وی، با اشاره به فعالیت در بیمه های مختلف یادآور شد: بیمه تجارت نو 
بازار خوبی در مشهد ایجاد کرده و خوشبختانه برند این شرکت بیمه به 

شکل قابل قبولی در شهر مشهد معرفی شده است.
محمدتوان پور با قدردانی از هیات مدیره شرکت بیمه تجارت نو، گفت: 
خوشبختانه با حضور دکتر نوراللهی مدیرعامل شرکت، اقدامات اساسی 
در بیمه تجارت نو صورت گرفت که با توجه به دوره کوتاه مدیریتی، بی 

سابقه بوده است.

به انتخاب سازمان بورس و اوراق بهادار ایران:
»وکبهمن« رتبه ناشر برتر سال در میان شرکتهای 

بورسی ایران را کسب کرد
شرکت ســرمایه گذاری کوثر بهمن )وکبهمن( به دلیل عملکرد مثبت 
۹ ماهه منتهی به ۳۰ آذر ۱۴۰۰ عنوان ناشــر برتر در میان شرکت های 

بورسی ایران را از سوی سازمان بورس و اوراق بهادار ایران کسب کرد.
»وکبهمن« رتبه ناشر برتر سال در میان شــرکت های بورسی ایران را 

کسب کرد.
به گزارش روابط عمومی بانک ســینا، رییس ســازمان بورس و اوراق 
بهادار ایــران با اهــدای تندیس و لــوح تقدیر از مدیرعامل شــرکت 
سرمایه گذاری کوثر بهمن به عنوان ناشــر برتر سال به دلیل مدیریت 
هوشمندانه و عملکرد برجســته در رشد سودآوری شــرکت، رعایت 
الزامات اطلاع رسانی و پرداخت ســود از طریق سجام تشکر و قدردانی 

کرد.
مجید عشقی رییس ســازمان بورس و اوراق بهادار از عباس شفیع پور 
مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری کوثر بهمن به دلیل عملکرد مناسب 
شرکت در ارائه گزارش شــفاف بازرس قانونی، عملکرد مثبت ۹ ماهه، 
تکریم ســهامداران با پرداخت ســود مصوب مجمع از طریق ســامانه 
سجام، بهبود مســتمر عملکرد، افزایش ســودآوری و افشای به موقع 

اطلاعات آن مجموعه تشکر و قدردانی کرده است.
در بخشــی از تقدیرنامه آمده اســت: عملکرد مثبت و بهبود مســتمر 
عملکرد ۹ ماهه شرکت که منجر به افزایش سودآوری شده است، نقش 

ارزنده ای در رشد و اعتلای شفافیت در بازار سرمایه دارد.
شفیع پور در مجمع روز شــنبه ۲۰ فروردین ۱۴۰۱ شرکت از مدیران 
و کارکنان شــرکت به دلیل زحمــات و تلاش های مجدانه ایشــان در 

پیشبرد اهداف شرکت، قدردانی کرد.

امضای تفاهم نامه همکاری میان بانک دی، 
بنیادشهید و امور ایثارگران تهران بزرگ و سازمان 

فرهنگی سیاحتی کوثر
مدیران بانک دی، بنیادشــهید و امور ایثارگران تهران بزرگ و سازمان 
فرهنگی ســیاحتی کوثر به منظور ایجاد هم افزایی بیشــتر تفاهم نامه 

همکاری امضاء کردند.
به گزارش روابط عمومی بانک دی؛ در مراســم امضــای این تفاهم نامه 
که در ســاختمان مرکزی بانــک دی و با حضــور مدیرعامل و اعضای 
هیئت مدیره بانک، مدیرکل بنیادشهید و امور ایثارگران تهران بزرگ، 
مدیرعامل سازمان فرهنگی سیاحتی کوثر و جمعی از مدیران ارشد هر 
سه سازمان برگزار شــد بر تقویت و توسعه زمینه های همکاری این سه 

مجموعه تاکید شد.
در این نشست علیرضا قیطاســی، مدیرعامل بانک دی، با اشاره به لزوم 
ارائه خدمــات باکیفیت به خانــواده معزز ایثارگــران گفت: مهم ترین 
مأموریت بانک دی خدمت رســانی به خانواده معزز شهدا و ایثارگران 
اســت و مدیران و کارکنان بانک در این مســیر از هیچ کوششی دریغ 

نمی کنند.
وی افزود: ایجــاد میزهای خدمت در مراکز بنیادشــهید هر اســتان 
از مهم ترین اقدامات بانک دی در تســهیل دسترســی جامعه هدف به 
خدمات بانکی اســت که در ســال جاری نیز این هدف بــه قوت تداوم 

خواهد کرد.
در ادامه این نشســت اصحاب کریمــی، مدیرکل بنیاد شــهید و امور 
ایثارگران تهران بزرگ، با ابراز خرسندی از انعقاد این تفاهم نامه گفت: 
هر اقدامی که برای خدمت به خانواده معزز شهدا، جانبازان و ایثارگران 

انجام شود گوشه ای از ایثار این عزیزان را جبران نخواهد کرد.
وی افزود: خدا را شــاکریم که بــه همت هیئت مدیــره بانک دی، این 
تفاهم نامه آرزوی دیرینه پدران، مادران و همســران شهدا و جانبازان 
برای تشــرف به زیارت عتبات عالیات و بقاع متبرکه در عراق و سوریه را 

محقق خواهد کرد.
در ادامه این مراسم علی دســتجردی، مدیرعامل ســازمان فرهنگی 
سیاحتی کوثر، ضمن قدردانی از تلاش های صورت گرفته در بانک دی 
برای تهیه مقدمات این تفاهم نامه گفت: با رفع محدودیت های کرونایی 
در کشــور، این تفاهم نامه نخستین اقدام ســازمان فرهنگی سیاحتی 
کوثر در ارائه خدمات ســیاحتی-زیارتی به جامعه هدف بنیاد شــهید 

است.
وی ادامه داد: با حضور اعضــای هیئت مدیره جدید بانک دی شــاهد 
همســویی بیشــتر خدمات بانک دی با مأموریت های بنیادشهید در 
خدمت به خانواده معزز شــهدا و ایثارگران هســتیم که امیدواریم این 

تفاهم نامه آغاز فصل تازه ای در همکاری مشترک طرفین باشد.
گفتنی اســت مهم ترین هــدف ایــن تفاهم نامه ســه جانبه، علاوه بر 
گسترش همکاری های متقابل، اعطای تســهیلات مناسب برای اعزام 

جامعه هدف بنیاد شهید به زیارت عتبات عالیات عراق و سوریه است.

شعبه

خریدار   رئیس کل ســازمان امور مالیاتی 
کشور با صدور بخشنامه ای تفویض اختیار 
تقســیط بدهی و بخشــودگی جرایم قابل 
بخشــش موضوع مالیات های مســتقیم و 
قانون مالیات بر ارزش افزوده در سال ۱۴۰۱ 

را ابلاغ کرد.
 به نقل از ســازمان امور مالیاتی کشــور، در 
ابلاغیه داوود منظور خطــاب به ادارات کل 
امور مالیاتی سراسر کشــور آمده است: بنا 
بر اختیار حاصل از مــواد ۱۶۷ و ۱۹۱ قانون 
مالیات های مستقیم اصلاحیه  ۹۴/۴/۳۱، 
ضمن تأکیــد بر اهیمــت وصــول و واریز 
نقدی و به موقع مالیــات و عوارض موضوع 
قانون مالیات های مستقیم و قانون مالیات 
بر ارزش افزوده و به منظــور تکریم مؤدیان 
محتــرم مالیاتی و تســهیل و تســریع در 
فرآیند وصول بدهی های مؤدیان، تقســیط 
و بخشــودگی جرایم قابل بخشش با رعایت 
مقررات مواد مذکور و سایر مقررات مربوط 
به شــرح زیر به مدیران کل امــور مالیاتی 

تفویض می شود:
الف- بخشودگی جرایم قابل بخشش

۱- بخشــودگی جرایم از تاریخ ۱۴۰۱/۱/۱ 
لغایت۱۴۰۱/۶/۳۱ به شــرح جدول زیر و با 
رعایت ســایر بندهای این بخشنامه تعیین 

می گردد:
۲- حداکثر میزان بخشــودگی جرایم قابل 
بخشش از تاریخ ۱۴۰۱/۷/۱ با رعایت سایر 
بندهای این بخشــنامه در موارد پرداخت 
/ ترتیب پرداخت بدهی مالیاتی تا یکســال 
از تاریخ انقضای مهلت تســلیم اظهارنامه 
یا سررسید پرداخت مالیات ســال یا دوره 
مربوط، به میزان هشتاد و پنج )۸۵( درصد 

تعیین می گردد.
۳- درصدهای مذکور در بندهای ۱ و ۲ فوق 
در صــورت پرداخت بدهی )اعــم از اصل و 
جرایــم غیرقابــل بخشــش و آن بخش از 
جرایمی که با بخشودگی آن موافقت نشده 
اســت( حداکثر تا یک ماه پس از ابلاغ برگ 
مالیات قطعی می باشد. در ازای سپری شدن 
هر ماه، دو واحد درصد از بخشودگی هر یک 

از سال ها / دوره های مربوط کسر می شود.

۴ - بخشــودگی جرایم موضوع ماده ۱۶۹ 
مکرر قانون مالیات های مستقیم اصلاحیه 
۸۰/۱۱/۲۷ برای ســال های ۱۳۹۴ و قبل 
از آن در صــورت پرداخت بدهــی مالیات 
عملکرد آن سال تا صد درصد به مدیران کل 

امور مالیاتی تفویض می گردد.
۵ - درصد بخشــودگی جرایم موضوع ماده 
۱۶۹ قانون مالیات های مســتقیم اصلاحی 
مصوب ۹۴/۴/۳۱، متناسب با درصد مبلغی 
فهرســت معامــلات تســلیمی )میانگین 
معاملات خرید و فروش( تــا زمان تصمیم 
گیری نســبت به درخواســت بخشودگی 
جرایم مذکور می باشد. در صورت عدم ارائه 
تمام یا بخشــی از فهرســت معاملات سال 
مربوط حداکثر تفویض اختیار بخشودگی 

جرایم تا میزان ۴۰ درصد خواهد بود.
۶ - مفاد ایــن بخشــنامه مانــع از اعمال 
بخشودگی جریمه عدم تســلیم اظهارنامه 
مالیاتــی و جریمــه تأخیر موضــوع قانون 
مالیات بر ارزش افــزوده مصوب  ۸۷/۴/۱۷، 
نســبت به مهلت های اعلامی بــه موجب 
بخشــنامه های صادره این سازمان نخواهد 

بود.
۷ - بخشودگی جرایم موضوع این بخشنامه 
در خصوص مؤدیانی کــه در اجرای تبصره 
۲ ماده ۲۷۴ قانون مالیات های مســتقیم از 
طرف سازمان اعلام جرم و اقامه دعوی نزد 
مراجع قضائی صورت گرفته اســت، جاری 
نمی باشــد. بدیهی اســت در صورت صدور 
حکم برائت از سوی مراجع قضائی مفاد این 

بند جاری نخواهد بود.
۸ - در صورتی که فارغ از سال تعلق جریمه، 
دریافت خسارت تأخیر موضوع ماده )۲۴۲( 
قانــون مالیات های مســتقیم و تبصره )۶( 
مــاده )۱۷( قانون مالیات بــر ارزش افزوده 
مصوب  ۸۷/۲/۱۷ و ماده )۸( قانون مالیات 
بر ارزش افزوده مصــوب  ۱۴۰۰/۳/۲ برای 
مؤدیان احراز شــده اســت، مبالغ خسارت 
مذکــور از جرایــم قابل بخشــش مربوط 
بــه دوره هــا / ســال های مالیاتــی مورد 
درخواست، حســب مورد کســر و سپس 

نسبت به بخشودگی جرایم اقدام گردد؛
۹ - مؤدیانــی که در اجرای دســتورالعمل 
قبلی با پرداخت بدهی تا پایان سال ۱۴۰۰، 

مشــمول برخورداری از تمام یا قسمتی از 
جرایم مطابق دستورالعمل مذکور شده اند 
لیکن نســبت به اعمال بخشــودگی اقدام 
نشــده اســت، برای جرایم مذکور مشمول 

همان دستورالعمل می باشند.
ب- تقسیط بدهی:

۱۰ - حداکثــر زمان قابل تقســیط بدهی 
از تاریخ ابلاغ بــرگ مالیــات قطعی برای 
درخواست های ارائه شده تا یکسال از تاریخ 
انقضای مهلت تسلیم اظهارنامه یا سررسید 
پرداخت مالیات ســال / دوره مربوط برای 
مالیات های مســتقیم به مدت ســه سال و 
برای مالیات و عوارض موضوع قانون مالیات 

بر ارزش افزوده نه ماه تعیین می گردد.
۱۰-۱- بعد از گذشــت یکســال از تاریخ 
انقضای مهلت تسلیم اظهارنامه یا سررسید 
پرداخت مالیات سال / دوره مربوط به ازای 
سپری شدن هر ماه، یک ماه از مدت تقسیط 
کاسته می شــود تا به حداکثر یکسال برای 
مالیات های مســتقیم و شــش مــاه برای 

مالیات و عوارض ارزش افزوده برسد.
۱۱ - حداقــل معــادل ۲۰ درصــد از اصل 

مالیات و عــوارض هر دوره یا ســال در هر 
منبع به صورت نقد در زمان تقسیط وصول 

گردد.
۱۲ - برای تقســیط بدهی پس از محاسبه 
کلیه جرایــم تا تاریخ پایان دوره تقســیم و 
اتخاذ تصمیم در خصوص میزان بخشودگی 
جرایم قابل بخشــش مطابق این بخشنامه، 
اصل بدهی، جرایــم غیرقابل بخشــش و 
جرایمی که بخشــودگی آن مورد موافقت 
قرار نمی گیرد، به صورت توأمان تقســیط 
شــود و مبلغ هر قســط به تناســب برای 
اصل بدهــی و جرایم منظور شــود. اعمال 
بخشــودگی جرایم موضوع این بخشنامه 
مشــروط به پرداخت اقســاط در سررسید 

مقرر می باشد.
۱۳ - در کلیه مواردی که بنا به اختیار اصل 
از ماده )۱۶۷( قانون مالیات های مستقیم، 
با تقاضای مؤدیان محتــرم مالیاتی دایر بر 
تقســیط بدهی موافقت به عمل آمده است، 
در صورتی که مؤدی در سررسید هر یک از 
اقساط نســبت به پرداخت آن اقدام ننماید، 
اداره امور مالیاتی موظف است با قید فوریت 
و در راستای مقررات اجرایی وصول مالیات 
)موضوع فصــل نهم بــاب چهــارم قانون 
مالیات های مســتقیم و آئین نامه اجرایی 
ماده ۲۱۸ این فصل( نســبت به وصول کل 
بدهی مــؤدی و جرایــم متعلقــه از طریق 
اقدامات اجرایی با رعایــت قوانین مربوطه 

اقدام نماید.
ج( سایر مقررات:

۱۴ - تقسیط و بخشــودگی جرایم منوط به 
ارائه درخواســت مؤدی به همراه مدارک و 

مستندات مرتبط می باشد.
۱۵ - برای تقســیط و بخشــودگی جرایم، 
حوزه کاری حسابداری مؤدیان ادارات کل 
امور مالیاتی موظف است نسبت به بررسی 
شرایط، دلایل و مســتندات مؤدیان اقدام 

لازم به عمل آورد.
۱۶- قســمتی از تفویض اختیار مذکور در 
چارچوب تعیین شده و با رعایت مواد فوق، 
قابل تفویض به معاونین مدیرکل و رؤسای 

ادارات امور مالیاتی ذی ربط خواهد بود.

دور برگشت لیگ برتر هندبال مردان ایران، از شب 
گذشته با حمایت ایرانسل آغاز شد.

دور  مسابقات  ایرانسل،  روابط عمومی  گزارش  به 
برگشت لیگ برتر هندبال مردان ایران، از ۲۰ فروردین 
و  اصفهان  استان  میزبانی  به  روز،  ۱۴۰۱ طی چهار 
ملی  تیم  جدید  سرمربی  وویوویچ  وسلین  حضور  با 

هندبال مردان، برگزار می شود.
در این مسابقات، ۱۰ تیم شامل فولاد مبارکۀ سپاهان، 
نوین  اصفهان، زغال سنگ طبس، سپاهان  ذوب آهن 
اصفهان، ستارگان دشتستان، رعد پدافند آمل، نفت و 
گاز گچساران، پاس ناجای قم، صنعت مس کرمان و 
نیروی زمینی شهید شاملی کازرون، با یکدیگر رقابت 

می کنند.
پس از پایان این مرحله، چهرۀ چهار تیم برتر مسابقات 
لیگ برای حضور در مرحلۀ حذفی، مشخص خواهد 

شد.دور برگشت مسابقات لیگ برتر هندبال 
فروردین   ۲۱ از  امروز  از  نیز،  ایران  بانوان 
حمایت  با  و  شاهرود  میزبانی  به   ،۱۴۰۱
ایرانسل، آغاز می شود. در این مرحله، تیم ها 
جایگاه های  به  رسیدن  برای  روز  سه  طی 

بالای جدول، با یکدیگر رقابت می کنند.
در این رقابت ها نیز، هشت تیم شامل یکتا 

ملایر،  شهرداری  سپاهان،  مبارکۀ  فولاد  البرز،  افروز 
آهن  سنگ  کازرون،  شاملی  شهید  تهران،  آتریسای 

بافق، کات شاهرود و تأسیسات دریایی حضور دارند.
ایرانسل، اولین و بزرگترین اپراتور دیجیتال ایران، از 
۱۴ دی ۱۴۰۰، طی قراردادی با فدراسیون هندبال، 

رسماً حامی ورزش هندبال کشور شده است.
مرکزی  ساختمان  در  مراسمی  طی  قرارداد،  این 
ایرانسل، با حضور دکتر علیرضا پاکدل رئیس و جمعی 

جمهوری  هندبال  فدراسیون  مدیران  از 
عباسی آرند  بیژن  دکتر  و  ایران  اسلامی 
مدیرعامل ایرانسل، برای حمایت نخستین 
ارائه دهندۀ 5G و رکورددار سرعت اینترنت 

در ایران از ورزش هندبال کشور، امضا شد.
عنوان  به  ایرانسل  قرارداد،  این  اساس  بر 
و  ملی  تیم های  از  انحصاری،  حامی 
رقابت های باشگاهی هندبال کشور، در همۀ سطوح و 

تمام رده های سنی، حمایت می کند.
حمایت ایرانسل از ورزش هندبال کشور، آغازگر یک 
دورۀ درخشش در رده های مختلف این رشتۀ ورزشی 

بوده است.
ساحلی  هندبال  رقابت های  در  ماه ۱۴۰۱،  فروردین 
در دو ردۀ بزرگسالان و نوجوانان، که به میزبانی ایران 
برگزار شد، تیم های ملی ایران توانستند با درخشش و 

کسب پیروزی در برابر حریفان خود، ضمن به دست 
آوردن مدال طلا، به مسابقات قهرمانی جهان نیز، راه 

پیدا کنند.
همچنین تیم ملی نوجوانان دختر ایران، سوم فروردین 
آسیایی،  رقابت های  در  قهرمانی  با  بود  توانسته  ماه، 
نخستین مدال طلای بانوان را برای هندبال ایران به 

ارمغان آورد.
ایران،  تیم ملی جوانان دختر  نیز،  اسفند ۱۴۰۰  در 
توانسته بود با حمایت ایرانسل، مدال نقرۀ رقابت های 
قهرمانی آسیا را به دست آورده و به مسابقات قهرمانی 

جهان، راه پیدا کند.
پیش تر نیز، در بهمن ۱۴۰۰، تیم ملی هندبال مردان 
ایران، با حمایت ایرانسل، موفق شده بود با درخشش 
در رقابت های قهرمانی آسیا، راهی مسابقات قهرمانی 

هندبال مردان جهان شود.

هم زمان بــا بیســت و یکمین ســال فعالیــت بانک 
اقتصادنوین، دهمین دوره جشــنواره حســاب های 
قرض الحســنه پس انداز )ریالی( بانک اقتصادنوین با 

هدف ترویج فرهنگ پسندیده قرض الحسنه آغاز شد.
به گــزارش روابط عمومــی بانــک اقتصادنوین، این 
جشنواره از ۲۱ فروردین ماه تا ۲۱ مهرماه ۱۴۰۱ برگزار 
می شود و به پاس قدردانی از سپرده گذاران نیک اندیش 
این بانک، به  قید قرعه ۲۱ جایزه یــک میلیارد ریالی، 
۲۱ جایــزه ۵۰۰ میلیــون ریالــی، ۲۱ جایــزه ۲۰۰ 
میلیون ریالی و میلیاردها ریــال جوایز نقدی دیگر به 
برندگان اهدا خواهد شــد.همچنین طبق برنامه ریزی 

انجام شــده، از هــر ۱۰ نفر واجد شــرایط 
شرکت در قرعه کشــی، یک نفر برنده یکی از 
جوایز ارزنده بانــک اقتصادنوین خواهد بود. 
حداقل موجودی برای شــرکت در جشنواره 
حساب های قرض الحســنه پس انداز بانک 
اقتصادنوین ۵۰۰ هزار ریال اســت و به ازای 
هر ۵۰۰ هزار ریال در پایان هر روز یک امتیاز 

برای صاحب حساب منظور می شود.
هم وطنــان ارجمنــد بــرای مشــارکت در امر نیک 
قرض الحســنه و بهره منــدی از آثار معنــوی و جوایز 
این جشــنواره می توانند نســبت به افتتاح یا تکمیل 

موجودی حســاب خود اقدام کنند. شایان 
ذکر است امتیاز کسب شده توسط دارندگان 
حساب های قرض الحسنه بانک اقتصادنوین 
از ۲۱ مهرمــاه ۱۴۰۰ )پایــان دوره نهــم 
جشنواره( تا پایان ۲۱ مهرماه ۱۴۰۱ مبنای 

شرکت در قرعه کشی خواهد بود.
همچنیــن آن دســته از مشــتریانی کــه 
علاقه مند بــه اســتفاده از روش هــای غیرحضوری 
هستند، می توانند با اســتفاده از اینترنت بانک یا سایر 
خدمــات الکترونیکی ایــن بانک مانند اپلیکیشــن  
همراه نویــن و … نســبت بــه افزایــش موجــودی 

حســاب های قرض ا لحســنه پس انداز خود اقدام و از 
هم اکنون شــانس خود را بــرای برنده شــدن در این 
جشــنواره افزایش دهند. )فعال سازی آنلاین اینترنت 
بانک / همــراه نوین(گفتنی اســت، منابــع حاصل از 
سپرده گذاری هم وطنان ســخاوتمند در حساب های 
قرض الحســنه پس انداز بانک اقتصادنوین ، به صورت 
کامــل صــرف حمایــت از ازدواج جوانان، اشــتغال 
مددجویان و امور خیریه می شــود.هم وطنان ارجمند 
می  توانند برای کسب اطلاعات بیشــتر با کارشناسان 
مرکز ۲۴ ساعته ارتباط با مشتریان بانک اقتصادنوین 

به شماره ۴۸۰۳۱۰۰۰-۰۲۱ تماس حاصل کنند.

ایرانسل

اقتصاد نوین

آغاز دور برگشت لیگ برتر هندبال با حمایت ایرانسل

آغاز دهمین جشنواره حساب های قرض الحسنه پس انداز بانک اقتصادنوین با جوایز ارزنده

برنامه بانک ملی ایران برای حمایت از شرکت های دانش بنیان
خریــدار   بانک ملــی ایران بــا توجه به 
نقش پیشــرویی که همواره در عرصه های 
اقتصادی و توســعه کشــور بر عهده داشته 
اســت،در آغاز قرن جدیــد و بــا توجه به 
ضرورت تقویــت اقتدار علمی کشــور در 
عرصه های گوناگون،برنامــه جامعی برای 

تقویت شرکت های دانش بنیان دارد.
به گزارش روابط عمومــی بانک ملی ایران، 
اقتصاد مقاومتی به عنوان راهبرد اقتصادی 
کشور در مواجهه با تحریم های همه جانبه 
کشورهای غربی و خنثی سازی آن،بر بنیان 
و اساس شــرکت های دانش بنیان استوار 

شده است.
وجود هــزاران جوان نخبــه و ممتاز که هر 

یک ســتاره ای درخشان در آســمان علم و 
دانش هســتند،این امکان را به وجود آورده 
است تا در قالب شــرکت های دانش بنیان 
از این ظرفیت عظیم ملی برای پیشــرفت 
اقتصادی و غلبه بر مشکلات و موانع بخش 
تولید،استفاده شود.از ســوی دیگر در آغاز 
قرن جدید مولفه های مختلف اقتدار کشور 
مانند قدرت علمی در حال ســرعت گرفتن 
اســت و شــرکت های دانش بنیان نقشی 

اساسی در این عرصه دارند.
از این رو مقــام معظم رهبری همــواره بر 
نقش مهــم و حســاس این شــرکت ها در 
پیشبرد علم و دانش در کشور و گره گشایی 
از مشــکلات اقتصادی تاکید کــرده اند و با 

نامگذاری امســال به »تولید؛ دانش بنیان، 
اشــتغال آفرین« تاکیــد مجــددی بر این 
راهبرد داشــته اند.بانک ملی ایــران نیز در 

این راســتا با ایفای نقش پیشــرو خود در 
نظام بانکی به زودی اقدام به گشایش شعب 

دانش بنیان می کند.
علاوه بر تعدد و تمرکز شــعب دانش بنیان 
در شهرهایی مانند تهران و شهرهای دارای 
جایگاه علمی و اقتصادی، در ســایر استان 
های کشــور نیز حداقل یک شــعبه دانش 

بنیان افتتاح خواهد شد.
راه اندازی این شــعب با هدف آسان سازی 
رابطه شــرکت های دانش بنیــان با بانک 
ملی ایران و ســرعت گرفتن ارائه خدمات و 
تسهیلات به شرکت های دانش بنیان است.

برای این امر ضروری است تا بانک ملی ایران 
با ایجاد تحول در نظام تامین مالی شــرکت 

های دانش بنیان ،ســاز و کارهای مناسبی 
برای ارزیابی این شرکت ها ایجاد کند.

این ارزیابی بــا فاصله گرفتن از ســنجش 
»وثیقه محور« بر اساس آینده فعالیت این 
شرکت ها و با ارزیابی طرح های دانش بنیان 
و برنامه های آنها صورت مــی گیرد. ایجاد 
این سازو کار در ارزیابی شرکت های دانش 
بنیان برای ارائه تسهیلات، تحول مهمی را 
در نظام بانکی رقم زده و افق نوینی را به روی 
سایر بانک های کشور می گشاید.بی تردید 
این اقدامات می تواند آثار مبارکی را در روند 
گسترش و تکثیر شرکت های دانش بنیان و 
بهره برداری از توان بی پایان جوانان نخبه و 

دانشگاهی کشور داشته باشد.



اقتصاد دستوری مانع بزرگ

الزامات رشد تولید لوازم خانگی چیست؟

معاون وزیر صمت مطرح کرد
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ح  حمایت قاطع ۱۸ تولیدکننده باتری ایران از طر
ج شناسه کالا در

 تولیدکنندگان باتری ایران حمایت قاطع خود را از طرح درج شناســه 
کالا بر روی باتری خودرو را اعلام کردند.

به گزارش وزارت صنعت، معدن و تجارت، ۱۸ تولیدکننده باتری ایران 
در نامه ای به معــاون صنایع عمومی وزارت صنعــت، معدن و تجارت، 
ضمن اعلام حمایت از طرح درج شناســه کالا روی باتری خودرو، این 

طرح را منجر به تقویت تولید داخلی دانستند.
انجمن تولیدکنندگان باتری ایران با قدردانی از دست اندرکاران اجرای 
طرح درج شناســه کالا و با تأکید بر این که درج شناسه کالا روی باتری 
خودرویی برای قطع جریــان ورود کالای قاچاق مؤثر اســت، افزایش 
تولید کالای باکیفیت و افزایش اشتغال در کشور را از مزایای این طرح 

اعلام کردند.
انجمن تولیدکنندگان باتری ایران با اعلام این کــه از ۱۵ فروردین ماه 
امســال، تمامی باتری های خودرویی با درج شناسه کالا در بازار عرضه 
می شود، تأکید کرده اســت که تولیدکنندگان باتری ایران در حمایت 
از این طرح، متعهد می شــوند تقاضــای بازار داخلی را بــا تولید باتری 
اســتاندارد و دارای کیفیت مناســب و بدون هیچ کم و کاستی، تأمین 
کنند. پیشتر »علیرضا شــاه میرزایی« معاون تجارت و خدمات وزارت 
صمت بیان داشــت: جمع آوری لوازم یدکی تقلبی و قاچاق شامل چند 
مرحله اســت و درمرحله نخســت باید فعالان قطعــات یدکی خودرو 
)تولیدکننــده، واردکننده، توزیع کننده و خرده فروش ها( در ســامانه 

جامع تجارت ثبت نام کنند.
وی افزود: تاکنون ۲۷۰ تولیدکننــده و بیش از ۴۰ هزار خرده فروش در 
ســامانه جامع تجارت ثبت نام کرده اند که رقم قابل توجهی است. کل 

خرده فروشان لوازم یدکی خودرو حدود ۷۰ هزار واحد هستند.
معاون تجارت و خدمــات وزارت صمت با بیان این کــه در مرحله دوم، 
کالاها باید شناسه دار شــوند، ادامه داد: تاکنون بیش از ۶۰ هزار شناسه 
کالا برای لوازم یدکی خودرو صادرشــده که هر یک از این شناســه ها 
مربوط به یــک نوع کالا با یــک برنــد و ویژگی خاص اســت؛ فرآیند 
شناسه دار کردن کالاها بسیار دقیق اســت تا از کالاهای شبیه به خود 

متمایز شود.

دبیر انجمن صنفی صنعت سیمان:

افزایش قیمت سیمان صحت ندارد
در پی انتشــار اخباری مبنی بــر افزایش قیمت ســیمان، آهن آلات و 
میلگرد، دبیر انجمن صنفی صنعت ســیمان این موضوع را تایید نکرد 
و ضمن اشاره به اینکه تمامی معاملات در بورس کالا صورت می گیرد و 
طی روزهای اخیر اثر و گزارشــی از افزایش قیمت ها دیده نشده، تاکید 
کرد ســیمان با قیمت پایه همچنان عرضه می شود و افزایش نرخی رخ 

نداده است.

در رابطه با بحث هــای اخیر پیرامــون افزایش قیمت آهــن، میلگرد 
و ســیمان، عبدالرضا شــیخان، ضمن تاکید بر اینکه از نظر ما افزایش 
نرخی حتی در بازار اتفاق نیفتاده اســت، اظهار کــرد: ارزیابی بازار که 
از ســوی ســازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان نیز قابل 
پیگیری است، نشــان می دهد که افزایش قیمت ســیمان نداشته ایم. 
ضمن اینکه تمامی معاملات در بورس کالا انجام می شــود و اطلاعات 
بورس و ارزیابی ها نشــان می دهد کــه طی هفته گذشــته و دو هفته 
گذشــته )با توجه به عرضه هفتگی(، خریداری وجود نداشــته و کسی 

تمایل به خرید سیمان نداشته است.  
دبیر انجمن صنفی صنعت ســیمان افزود: این بدان معناست که بازار 
کشــش چندانی ندارد؛ این در حالیســت که محدودیتی برای فروش 
وجود ندارد و اگر خریدار بود  ساخت وســازها برقرار بود، خرید صورت 
می گرفت. قیمت هایی که بر اســاس آن معاملات در بورس کالا انجام 
می شود، قیمت های پایه اســت و هیچکس هم بالاتر از قیمت های پایه 
امکان فروش ندارد؛ بنابراین صحبت های اخیر مبنی بر افزایش قیمت 
سیمان، مورد تایید ما نیســت و مدرکی برای ثبات آن وجود ندارد؛ چرا 
که ملاک اصلی ســازمان حمایت و بورس کالاست. گزارش های واصله 
به ما، حاکی از افزایش نرخ سیمان حتی در بازار نبوده است. اگر افزایش 

نرخی رخ داده بود، قطعا سیمان فروش بیشتری داشت.
وی خاطرنشان کرد: این در حالیست که بررسی ها نشان می دهد حتی 
در برخی مناطق کشور، ســیمان ارزان تر هم شده و گرانی مطرح نبوده 
است. خوشــبختانه در حال حاضر شــرایط ثابتی بر بازار حاکم است و 
اتفاق خاصی نیفتاده؛ اما این نکته را نیــز نباید نادیده گرفت که با توجه 
به افزایش هزینه های تولید از جمله دســتمزدها که بر کسی پوشیده 
نیســت و تاثیر آن بر ســایر عوامل همچون پیمانکاری ها، تعمیرات و 
نگهداری و... قیمت سیمان قطعا قیمت های فعلی نخواهد بود و قیمت  

واقعی، این ها نیست.
شــیخان تصریح کرد: در شــرایط فعلی کشور، بایســتی تولید مورد 
حمایت قرار گیرد و همچون ســال های گذشــته، به عنوان شعار سال 
مدنظر قرار گرفته است. برای حمایت از تولید، نمی توان تمامی موارد را 
نادیده گرفت و مانع اصلاح قیمت ها، صادرات و... شــد اما انتظار داشت 
تولید ادامه پیدا کند؛ با ادامه روند تولید، اشــتغال نیز حفظ خواهد شد. 
اما اگر سیمان یا ســایر  صنایع  به هر دلیل نتوانند تولید را ادامه دهند، 
به زیان دهی گرفتــار خواهند شــد و به تبع صنعت خواهــد خوابید و  

مشکلات آن لاینحل خواهد شد.
دبیر انجمــن صنفی صنعت ســیمان ضمن اشــاره بــه تاثیرگذاری 
محدودیت ها همچون محدودیت های برق و گاز بر روند تولید، از دولت 
درخواســت کرد که تولید را مورد حمایت قرار دهند تا تولید روند ثابت 
خود را داشته باشد و به موقع محصول عرضه شود. هر چه تولید افزایش 
یابد، قیمت ها مناسب تر خواهد شــد و عرضه و تقاضا به درستی صورت 
می گیرد. این حمایت از تولید نه تنها در صنعت سیمان، بلکه در تمامی 

زمینه ها بایستی پیگیری شود.      
این مقام صنفی در رابطه با قیمت پایه  ســیمان اعلام کرد: قیمت پایه 
هر پاکت ســیمان ۵۰ کیلوگرمی بین ۲۷ هزار و ۵۰۰ تومان تا ۲۸ هزار 
تومان است. این قیمت پایه درب کارخانه اســت که هزینه های ارزش 
افزوده، هزینه های حمل ونقــل و... بر آن افزوده خواهد شــد و ممکن 
است قیمت هر پاکت سیمان ۲۸ هزار تومانی با هزینه های حمل ونقل، 
ارزش افزوده، ســود عامل، تخلیه و بارگیری و... بطور مثال به ۳۳ تا ۳۵ 

هزار تومان برسد. این گران شدن نیست و روند طبیعی است.  
وی تصریح کرد: کســانی که می گویند ســیمان افزایش قیمت داشته 
اســت، مدارک خود را ارائه دهند؛ ملاک و مدرک ما بورس کالاســت 
که در دسترس و قابل ملاحظه برای همه اســت. اگر قیمت  سیمان به 
قیمت های اعلام شده رسیده بود، تمامی محصولات ما خریداری شده 
بود و برای ما نیز بهتر بود؛ چرا که در حال حاضر ســیمان عرضه شــده 

خریداری نمی شود.

تولید

 معاون صنایــع حمل ونقل وزارت صنعــت، معدن و 
تجــارت در خصــوص برنامه های وزیــر صمت برای 
صنعت خودرو گفــت: وزیر صمت به درســتی حذف 
تدریجــی قرعه کشــی در ســال ۱۴۰۱ را مطــرح 
کرده اند و در ماه های آینده متناســب با افزایش عرضه 
خودروهای مختلف، پاسخ مناســبی به تقاضای بازار 

داده می شود.
»منوچهر منطقی« افزود: وقتی برای تقاضا عرضه 
کمی وجود دارد، به طور طبیعی قیمت بالا می رود 
و قیمت عرضه کارخانه با بــازار، فاصله معناداری 

پیدا می کند.
وی با بیان این کــه افزایش عرضــه یکی از 
راهکارهای مؤثر برای کاهش قیمت خودرو 
است، تصریح کرد: محاســباتی انجام شد تا 
نشــان دهد چقدر خودرو باید عرضه شود تا 
نیازی به انجام قرعه کشــی نباشد و بر اساس 
نتایج آن محاســبات، برنامه ریزی های لازم 

انجام شد.
معاون وزیر صمت ادامه داد: این محاســبات نشــان 
داد که اگر یک میلیون و ۴۰۰ هزار دســتگاه خودرو به 

بازار ایران عرضه شــود به قرعه کشی نیازی 
نخواهد بود، پس تولید یــک میلیون و ۵۰۰ 
هزار دستگاه خودرو برای امسال هدفگذاری 
شــده اســت تا عرضه و تقاضا به هم نزدیک 

شود.
منطقی در ادامه یادآور شــد: با این افزایش 
عرضــه، هرچقــدر جلوتــر برویــم تعداد 
خودروهای بیشــتری از شــمول قرعه کشــی حذف 
خواهند شــد و پیش بینی می شــود کــه حتی برخی 
خودروها نیز به صورت فروش اقســاطی عرضه شوند 

و اکنون نیــز برخی خودروســازان خودروهای خود را 
به صورت نقد و اقساط ارائه می دهند.

معــاون صنایع حمل ونقــل وزارت صنعــت، معدن و 
تجارت با اشــاره به روند تدریجی حذف قرعه کشی ها، 
توضیح داد: این موضوع در طول ســال تحقق خواهد 
یافت و مربوط به ابتدای سال نیســت، بلکه به مرور و با 
افزایش عرضه خودرو، تعادل در بازار عرضه و تقاضا به 
وجود خواهد آمد و هرچقدر به انتهای ســال نزدیک تر 
شویم، تعداد بیشتری از خودروها از قرعه کشی حذف 

می شوند.

و خودر

سمیه رسولی   معــاون وزیر صمت گفت: 
آمار دقیقی از میزان شــهرک های صنعتی 
نداریم اما صنایع کوچک ســال گذشــته 
توانستند ۲.۵ میلیارد دلار صادرات داشته 

باشند.
علی رسولیان در نشست خبری اظهار کرد: 
بیش از ۱۰۳۰ شهرک، ناحیه و منطقه ویژه 
مصوب در کشــور داریم کــه از این میزان 
۸۴۱ شهرک و ناحیه صنعتی فعال هستند. 
همچنین ۴۸ هــزار و ۵۰۰ واحد صنعتی و 
تولیدی در شهرک ها و نواحی فعال هستند 
که یک میلیون نفر در این واحدها مشــغول 
به کارند. سال گذشــته نیز ۷۴۰۰ قرارداد 
حق بهره بــرداری با افراد امضا شــد که این 
قراردادهــا طرح های اقتصــادی متقاضی 
فعالیت در شــهرک ها بودند و در این راستا 
۳۵۰۰ هکتــار زمین به فعــالان اقتصادی 
واگذار شده است. از این میزان ۵۳۰۰ طرح 
در دولت سیزدهم منعقد شــد و برای سال 
جاری نیــز برنامه امضای بیــش از ۷۰۰۰ 

قرارداد را در دستور کار داریم.
مدیرعامــل ســازمان صنایــع کوچک و 
شــهرک های صنعتی ایران افزود: در سال 
۱۴۰۰، ۲۸۸۰ واحد جدید در شهرک ها به 
بهره برداری رسید که نسبت به سال ۹۹، ۱۳ 

درصد رشد داشت.
وی تصریح کرد: سال گذشته ۱۹۰۰ هکتار 
اراضی کــه به هــر دلیلی بــه بهره برداری 
نرسیده بودند، شناســایی و فسخ شدند که 
از این میزان ۷۷۰ هکتــار را پس گرفتیم و 
در اختیــار فعــالان اقتصــادی جدید قرار 
خواهیم داد. برای امســال نیز ۵۰۰ هکتار 

پس خواهیم گرفت.
رســولیان گفت: ســال گذشــته طرح در 
مرحلــه تخصیص زمیــن ۷ درصد کاهش 
یافت و با تأمین و کمک هــای مالی، اراضی 
در مرحله دیوارکشی ۲۲ درصد و واحدهای 
در مرحلــه نصب ماشــین آلات ۳۰ درصد 

افزایش یافت.
مدیرعامــل ســازمان صنایــع کوچک و 
شــهرک های صنعتی ایــران با اشــاره به 
واحدهای راکد گفت: مجمــوع واحدهای 
راکدی که شناسایی شــدند، ۱۲ هزار واحد 
بودند که سال گذشته ۲۰۶۷ واحد احیا شد 
که نســبت به سال ۹۹ رشــد ۴۰ درصدی 

داشت و از میزان واحدهای راکد ۱۵ درصد 
کاســته شــد. از این میزان ۱۶۰۰ واحد در 
داخل شــهرک ها و بیــش از ۴۵۰ واحد در 
خارج از شهرک ها مســتقر بودند. از طریق 
احیای ایــن واحدها ۳۶ هزار شــغل جدید 
ایجاد شد. امســال نیز احیای ۲۰۰۰ واحد 

راکد دیگر در دستور کار قرار دارد.
به گفته رسولیان، ۶۴ درصد واحدهای راکد 
قابلیت احیا را دارنــد و مابقی یا قابلیت احیا 
ندارند یا اینکه باید نوع فعالیت خود را تغییر 
دهند که در این رابطه بــرای تأمین مالی با 

بانک ها وارد تعامل شده ایم.
وی در مــورد تأمیــن زیرســاخت های 
شهرک های صنعتی گفت: ســال گذشته 
۷۰۰۰ هکتار زمین بــرای فعالان اقتصادی 
به شــهروندان اضافه کردیم که نســبت به 
ســال ۹۹، ۲۸۸ درصد رشــد داشت. برای 
تأمین آب هــم ۷۴۰ لیتر بر ثانیــه را برای 
واحدها تأمین کردیم که رشد ۵۸ درصدی 
نسبت به سال ۹۹ داشــته است. همچنین 
۱۲۰۰ لیتر بر ثانیه پساب را تأمین کردیم. 
در مورد تأمین برق هم ســال گذشته ۸۵۰ 
مگاوات برق برای شهرک ها و نواحی تأمین 
شد که ۱۰۴ درصد رشــد را نشان می دهد. 
برای امســال نیز برنامه ریــزی کرده ایم که 

در پست های برق با وزارت نیرو مشارکت و 
۶۶ پست را برای تأمین برق شهرک ها فعال 
کنیم که از این طریــق ۲۵۰۰ مگاوات برق 
برای شــهرک ها تأمین خواهد شد. فعالان 
اقتصادی نیز می توانند بــرای خودتأمینی 
وارد کار شــوند که بر اساس بودجه برای هر 

مگاوات ۱۰۰ متر زمین رایگان می دهیم.
رسولیان تصریح کرد: ســال گذشته ۱۷۶ 
هزار مترمکعب بــرای تأمین آب پســاب 
حاصل از صنعت برای تصفیه خانه ها ایجاد 
کردیم اما آنچه که وارد شــهرک ها شد، ۳۵ 
هزار مترمکعب بود که امیدواریم امسال به 

۵۰ هزار مترمکعب برسد.
مدیرعامــل ســازمان صنایــع کوچک و 
شهرک های صنعتی ایران ادامه داد: بیش از 
۱۴۳۰ کارگاه نیز برای واحدهای کوچک و 

متوسط در سطح کشور ایجاد کردیم.
معاون وزیر صمت گفــت: یکی از مهمترین 
برنامه های ما برای سال جاری، شفاف سازی 
و حذف امضاهای طلایی اســت که مقدمه 
این کار شناســایی فرآیندهای ســازمان 
بود. در این راســتا ۶۰ فرآیند شناســایی 
شــد که باید به ســمت الکترونیکی کردن 
و شفاف ســازی برویم؛ در مرحله نخســت 
واگذاری زمین به صورت الکترونیکی انجام 

خواهد شد.
وی افزود: همچنین افزایش ظرفیت تولید 
در سال جاری در دستور کار قرار دارد که در 
این راســتا به دنبال فعال سازی واحدهایی 
هســتیم که با کمتــر از ۵۰ درصد ظرفیت 
خود کار می کند. در این رابطه ۳۳۰۰ واحد 

هدفگذاری شده است.
رســولیان در مــورد دانش بنیــان کردن 
شــهرک های صنعتی نیز گفت: به صورت 
جدی بــه دنبــال نفــوذ دانش بنیــان در 
شهرک ها هســتیم و حمایت های زیادی از 
این بخش خواهیم کرد و بخــش زیادی از 
هزینه های حضور در نمایشــگاه ها، انعقاد 

قراردادها و … را پرداخت می کنیم.
مدیرعامــل ســازمان صنایــع کوچک و 
شهرک های صنعتی ایران در مورد حمایت 
از واحدهــای صنعتی در برابــر هزینه های 
مربوط به حقوق کارگران گفت: بسته خوبی 
در مــورد افزایش حقــوق در وزارت صمت 
در دســت پیگیری قرار دارد تا از این طریق 
واحدهای کوچک و متوسط آسیب زیادی 
نبینند. همچنین هفته پیش بسته دیگری 

با محوریت وزارت صمت مصوب شد.
وی در مورد شــهرک های خورشیدی نیز 
گفت: ما بخش کوچکی از این پازل هستیم. 

تفاهمنامه ای با وزارت نیرو تدوین شــد تا 
فرآیند کارها ســریع تر انجام شــود. در این 
هفته با مصوبه ای کــه از دولت گرفتیم یک 
شهرک خورشیدی در قزوین مصوب کردیم 
که دنبال گسترش این مســئله هستیم اما 
به هر حال مســئولیت اصلی با وزارت نیرو 

است.
رســولیان در پاســخ به مهر در مورد میزان 
صادرات شــهرک های صنعتی گفت: آمار 
دقیقی از میــزان صــادرات نداریم چرا که 
گمرک گزارش کالا می دهد اما بر اســاس 
اطلاعاتی کــه از صنایع کوچــک گرفتیم، 
مشخص شد که سال گذشــته ۲.۵ میلیارد 

دلار صادرات از این صنایع انجام شده است.
معاون وزیر صمت در مــورد کمبود نیروی 
کار نیز تصریــح کرد: متأســفانه در برخی 
شــهرک ها و نواحی صنعتــی همچون قم، 
قزوین و … بــا کمبود نیــروی کار مواجه 
هســتیم که در ایــن رابطــه ۱۱ محور را 
شناســایی کردیم و یکی از اقدامات، فراهم 
کردن زمینه اسکان برای فعالان واحدها در 
کنار شهرک ها است. در این رابطه با وزارت 
راه و شهرســازی تفاهمنامه ای امضا و ۳۵۰ 
هزار نفــر از فعالان واحدها را برای اســکان 
شناســایی کرده ایم که فرآیند این کار رو به 

اتمام است.
وی در مورد شــهرک های خصوصی گفت: 
سیاســت ما واگذاری شهرک ها است که در 
حال حاضر ۶۲ شــهرک بخــش خصوصی 
در کشــور داریم کــه تمام فرآینــد تأمین 
زیرساخت ها با آنهاســت. ما فقط در بحث 
قیمت گــذاری، نحوه فعالیــت و پرداخت 

تسهیلات وارد عمل می شویم.
رســولیان در خصــوص احداث شــهرک 
مشــترک با خارجی هــا گفت: بــا ترکیه، 
ارمنستان و عراق تفاهمنامه های اولیه امضا 
شده بود اما با عراق و ارمنستان چند مکان را 
نیز شناسایی کردیم البته پیش از هر چیزی 
بایــد قوانین اصلاح شــوند زیرا مــا قانون 
مشــخصی در مورد فعالیت شــهرک های 

مشترک نداریم.
معاون وزیــر صمت در مورد شــهرک های 
تخصصی گفت: در حال حاضر ۵۲ شــهرک 
تخصصی و ۱۰ شــهرک فناوری در کشور 

داریم که ویژه دانش بنیان ها است.

خریدار   اگرچه بر اســاس گفته های وزیر 
صمت، دولت به دنبال تحقق رشــد ۱۲.۵ 
درصدی در تولیدات صنعــت لوازم خانگی 
اســت، اما دســتیابی به ایــن هدفگذاری 
الزاماتی دارد که وزارت صمــت باید به آنها 

توجه کند.
 سید رضا فاطمی امین وزیر صمت در اولین 
جلسه رســمی خود در مراســم اختتامیه 
گردهمایی مدیران ارشــد ایــن وزارتخانه 
به بیان وعده های خود درباره رشــد بخش 

صنعت کشور در سال ۱۴۰۱ پرداخت.
طبــق گفتــه فاطمی امیــن بر اســاس 
برنامه ریزی انجام شــده بــه دنبال تحقق 
رشــد ۱۲.۵ درصدی حــوزه صنعت و ۱۰ 
درصدی بخــش معادن و تجارت در ســال 
۱۴۰۱ هستیم.وزیر صمت از آغاز شروع به 
کار خود در ایــن وزارتخانه بارها بر ضرورت 
رشدهای بزرگ صنعتی تاکید کرده و اما چه 
اندازه احتمال دارد برنامه ریزی های کنونی 
در خدمت پیشــبرد اهداف وزیر باشد؟در 
این گزارش ســعی می شود از خلال بررسی 
موردی صنعت لوازم خانگی، الزامات تحقق 

رشد صنعتی ۱۲ درصدی بررسی شود.
 

لوازم خانگی تنها نقطه روشن در 
صنعت کشور

با نگاهی به آمار تولیــد محصولات منتخب 
صنعتی و معدنــی در ۱۱ ماهــه ۱۴۰۰ به 
نتایجی مبهم و متناقــض با وعده های وزیر 
صمت دست پیدا می کنیم. در این یازده ماه 
محصولاتی همچون ســیمان، انواع سواری 

و فــولاد خام رونــدی کاهشــی و منفی را 
نسبت به سال ۹۹ از خود به جای گذاشتند 
و پتروشــیمی و کاتــد مس هم رشــدی 
بســیار پایین و مرزی را رقم زدند. با وجود 
رکوردشــکنی قیمت محصولات معدنی در 
بازارهای جهانی که عمدتاً در نتیجه احیای 
اقتصاد جهان پــس از پاندمی و وقوع بحران 
اکراین پیش آمده، اغلب فلزات اساســی و 
مواد معدنی و خام با رشــد چشمگیر قیمت 

روبه رو بودند.
موضوعی که باید زمینه رشــد بالاتر تولید 
در کشــور را به عنوان یکــی از دارندگان و 
صادرکنندگان عمده این مواد و محصولات 
ایجاد کنــد. اما ســیاهه آمارهــای تولید 
کالاهــای منتخب در ۱۱ ماهــه منتهی به 
بهمن ۱۴۰۰ گویــای وضعیتی رکودی در 

بخش معدن و صنایع معدنی کشور است.
گرچه صنعت در ســال گذشته در وضعیت 
مناسبی قرار نداشــت و حتی خودروسازان 
نیز علیرغم فضای کاملًا انحصاری و تقاضای 
انباشته شــده رشــد منفی ا تجربه کرد اما 
رشــد میزان تولید محصولات لوازم خانگی 
توانست بارقه های امید را در بخش صنعت 
روشــن نگه دارد. مجمــوع کار این صنعت 
در ۱۱ ماهه نخست ســال ۱۴۰۰ با رشدی 
نزدیک به ۱۰ درصد در اقــلام بزرگ روبرو 
شد تا همچون ســال ۹۹ این بخش در صدر 
محصولات صنعتی دارای رشــد دو رقمی 

قرار گیرد.
بر اساس آمار ماهانه اعلامی از سوی وزارت 
صمت روند تولیــد لوازم خانگــی در مدار 

صعودی قرار داشــته و احتمالاً تا پایان سال 
۱۴۰۰ نیز تولید خود را بــه ورای ۶ میلیون 
دستگاه می رســاند. چنین سطحی از رشد، 
نشــان می دهد امکان تحرک ۱۲ رشــته 
فعالیت اصلی صنعتی در کشور وجود دارد 
منوط به اینکــه الزامات ایــن جهش مهیا 
شــود. در ادامه بــه تعــدادی از مهمترین 
الزامات تحقق رشــد صنعتی ۱۲ درصدی 

اشاره خواهد شد

اقتصاد دستوری مانع بزرگ 
رشد صنعت

ســازوکار طبیعی نیروهای بــازار بهترین 
عرصه برای خلاقیت فعــالان اقتصادی در 
خلق جهش تولید اســت. یکی از بزرگترین 
موانع جهش صنعتــی در ایــران مداخله 
پیوســته دولــت در عملکــرد طبیعــی 
بنگاه های صنعتی است که مهمترین شکل 

آن قیمت گذاری دستوری است.
آگاهــان بخش صنعــت به خوبی از رشــد 
نهاده هــای تولید صنعتی در ســال ۲۰۲۱ 
و فصــل نخســت ۲۰۲۲ مطلع اند. رشــد 
چشــمگیر طیف وســیعی از مــواد اولیه و 
قطعات مصرفی مورد اســتفاده در صنعت 
ســاخت )manufacturing( و در همــه 
اقلام مهم از جمله ای بی اس )ABS(، ورق 
گرم، بیلــت آلومینیوم و کاتد مس ســبب 
شکل گیری موانع بســیاری در راه صنعت 
لوازم خانگی کشور شده و هزینه تولید را در 

این بخش به شدت بالا برده است.
مدیریــت ایــن رشــد هزینــه در همــه 

اقتصادهای قدرتمند تنها از دو مسیر ممکن 
اســت. رشــد بهره وری و افزایــش قیمت. 
اقتصــاد دســتوری و قیمت گذاری هــای 
جبری در بازارهای کار، مــواد اولیه، انرژی 
و محصول نهایی انعطــاف تولیدکنندگان 
ایرانــی در صنعــت را از میــان می بــرد. 
سیاســتگذار بهتر اســت به جای فشــار 
جهــت پرهیــز از افزایــش قیمــت که به 
تخریب بنگاه های صنعتی منجر می شــود 
در پی افزایــش تولید این ارقــام در داخل 
کشــور جهت اســتفاده صنایع ملی باشد 
که راهی مناســب و آزموده بــرای کنترل 
قیمــت نهاده هــای تولید و حفظ ســطح 

رقابت پذیری صنعتی است.

تأمین مواد اولیه صنعت 
در وضعیت نامناسب

در اغلب صنایع کشــور بحــران جدی در 
دسترســی به مواد اولیــه وجــود دارد. تا 
مادامی که تحریم سایه ســنگین خود را بر 
فراز اقتصاد ایران حفظ می کند، این معضل 

به طور کامل رفع نخواهد شد.
اتصــال ایران بــه زنجیره جهانــی تأمین، 
فرصت بزرگی برای صنایــع داخلی جهت 
استفاده از مسیرهای آســان رشد است. در 
ماه های اخیــر که پاندمی، جنــگ اکراین 
و افزایش هزینــه حمل و نقــل کانتینری 
زمینه ساز رشد قیمت محصولات وارداتی، 
مواد اولیه و قطعات نیم ســاخته شده جهان 
روی توســعه زنجیــره تأمیــن در داخل 

کشورها متمرکز شده است.

صنعت لوازم خانگی ایران که در ســالیان 
اخیر بدون توجه به خروج برندهای بزرگ 
جهانــی از بازار ایــران توانســت با کمک 
نیــره ای داخلی خلاءهای فنــی و نوآوری 
خود را پوشــش دهــد مثال مناســبی از 
داخلی ســازی صحیح و به جا در چارچوبی 

جهانی است.
این صنعت در کنار استفاده از اهرم واردات 
قطعات »های تکِ« که امکان ساخت برخی 
از آنها در داخل وجود ندارد، زنجیره تأمین 
قدرتمنــدی را با ســرمایه گذاری هنگفت 
ایجاد کــرده و زمینه دو برابر شــدن تولید 
محصولات اصلــی ظرف ۳ ســال را فراهم 
کرده اســت. این الگو باید در ســایر صنایع 
کشــور نیز مورد توجه قرار گیرد. استفاده از 
خلاقیت و تــوان کارآفرینان ایرانی بهترین 
مسیر برای خلق جهش های بزرگ صنعتی 

در رشته فعالیت های گوناگون است.
با وجــود چالش هایی که همــواره صنایع 
کشــور را آزار داده کماکان امــکان تحقق 
رشــد صنعتی بــالا وجــود دارد امــا این 
موضوع شــروطی دارد. وقتــی مداخلات 
در عملکرد طبیعی بنگاه بــالا رود، ترس از 
سرمایه گذاری تشکیل ســرمایه که عامل 
رشــد بهره وری و افزایش تولید اســت، بالا 

می رود.

و در ماه های آینده حذف  می شود  معاون صنایع حمل ونقل وزارت صنعت، معدن و تجارت : قرعه کشی خرید خودر
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 خط لوله فاز ۱۶ پارس جنوبی به مدار 
تولید بازگشت

 معاون  پشتیبانی و عملیات شــرکت نفت و گاز پارس از بازگشت خط 
لوله فاز ۱۶ پارس جنوبی به مدار تولید خبر داد.

به گزارش شــرکت نفت و گاز پــارس، »یحیی رشــیدی« گفت: با 
تعمیر و بازســازی بخش آســیب دیده خط لولــه ۳۲ اینچ دریایی 
انتقال گاز فــاز ۱۶ پارس جنوبی، بهره برداری از این ســکو از ســر 

گرفته شد.
وی با اشاره به اینکه خط لوله دریایی فاز ۱۶، دهم دی ماه سال گذشته 
به دلیل ایجاد نشتی در بستر دریا دچار توقف شد، افزود: پس از بررسی 
و شناسایی موقعیت حادثه، خروجی های سکو بســته و نشتی به طور 
کامل مهار شــد و در ادامه با تلاش همکاران، نسبت به بازسازی بخش 
آســیب دیده این خط لوله اقدام و خوشــبختانه پس از تعویض بخش 
مورد نظر و انجام تســت خط، ســکوی SPD16 آماده ارســال گاز به 

پالایشگاه خشکی شد.
معاون پشتیبانی و عملیات شــرکت نفت و گاز پارس، تدابیر اجرا شده 
و تلاش کارکنان ســکوهای گازی برای تولید حداکثری گاز را بســیار 
مهم عنوان کرد و گفت: خوشبختانه در زمستان سال ۱۴۰۰ توانستیم 
با حداکثر تولید از ســکوهای درحال بهره برداری، ســوخت مورد نیاز 
کشور را تأمین کنیم، ضمن اینکه عملکرد صحیح وزارت نفت در زمینه 

مصرف انرژی نیز تعیین کننده بود.
رشــیدی با اشــاره به اقدام های صورت گرفته به منظور بازسازی خط 
لوله دریایی فاز ۱۶ پارس جنوبی، گفت: با توجه به آســیب دیدگی این 
خط لوله، به دستور  مدیریت ارشــد، تعمیر بخش آسیب دیده با سرعت 
در دســتور کار قرار گرفت و با بهره گیری از توان داخلی، ساخت اسپول 
)Spool( به منظور نصب در دریا و تعویض بخش آسیب دیده این خط 

لوله ۳۲ اینچ در اسکله بندری پارس آغاز شد.
وی با بیان اینکه خطوط لوله ۳۲ اینچ دریایی پارس جنوبی برای انتقال 
گاز ترش سکوها به پالایشــگاه های خشکی طراحی شده، تصریح کرد: 
برای تعمیر و تعویض ایــن خطوط از تکنولوژی فلنج های هوشــمند 
اســتفاده می شــود و به دلیل ضرورت تأمین اقلام اضطــراری تعمیر، 
خوشــبختانه طی همکاری با شــرکت دانش بنیان ایرانی، این تجهیز، 
پیش از این ســاخته و در کمتر از مدت ۲۰ روز جهــت به کارگیری در 
موقعیت خط لوله سکوی فاز ۱۶، به بندر پارس یک در عسلویه منتقل 

شد.

رشیدی  با اشــاره به تکمیل عملیات ساخت و تست اسپول به طول ۸۰ 
متر در مجتمع بندری پارس یک، افزود: با اتمام این عملیات، اســپول 
ساخته شــده به همراه فلنج های هوشــمند، پس از انتقال توسط بارج 
شناور به موقعیت خط لوله آســیب دیده در خلیج فارس، نصب و پس از 

انجام تست های مربوطه وارد مدار بهره برداری شد.

ونا بر بازار طلای سیاه سایه دوباره کر
 با اعمال محدودیت های گســترده چین با افزایــش نگرانی ها از ایجاد 
موج جدید کرونا، قیمت نفت در معاملات امــروز ۲ درصد پایین آمد و 

قیمت نفت برنت در آستانه سقوط به زیر ۱۰۰ دلار قرار گرفت.
 قیمت نفت که با تنش بین روسیه و اوکراین در یک ماه گذشته تا ۱۳۹ 
دلار در هر بشکه نیز معامله شده بود، حالا نگران است که دوباره به زیر 

۱۰۰ دلار در هر بشکه برسد. 
چین با توجه به نگرانی ها در خصــوص ایجاد موج جدید بیماری کرونا، 
قرنطینه گسترده ای را اعمال کرده است. موضوعی که بر تقاضای نفت 

تاثیرگذار بوده و کاهش قیمت ها را به دنبال داشته است. 
در کنار آن مصرف کنندگان جهان برنامه های خود را برای آزادســازی 
حجم بی سابقه نفت خام و فرآورده های نفتی از ذخیره سازی راهبردی 

نفت اعلام کردند.
در روزهای گذشــته، آژانس بین المللی انرژی طرح آزادســازی ۱۲۰ 
میلیون بشکه از ذخیره ســازی راهبردی نفت خود را با انتشار فهرست 
کشورهای مشــارکت کننده در این طرح اعلام کرد، هدف از این اقدام 
پایین آوردن قیمت جهانی نفت که در پی  درگیری های نظامی روسیه 

به اوکراین افزایش یافته، اعلام شده است. 
این برداشت از ذخیره سازی راهبردی نفت ۳۱ عضو این آژانس )به غیر 
از روسیه( که متحد آمریکا هســتند، دومین آزادسازی هماهنگ این 
کشورها در یک  ماه گذشــته و پنجمین بار در تاریخ آژانس بین المللی 
انرژی اســت و بیشترین مقدار برداشــت آمریکا و دیگر کشوهای عضو 

این نهاد خواهد بود.
این موارد باعث شــد تا قیمت نفت در معاملات امروز ۲ درصد از ارزش 
خود را از دســت بدهد و معامله گران حالا منتظر بازگشت قیمت نفت 

برنت به زیر ۱۰۰ دلار در هر بشکه باشند. 
نفت برنت در معاملات امروز حدود ۲ درصد ارزان شــد و به ۱۰۰ دلار و 

۸۰ سنت در هر بشکه رسید. 
نفت شــاخص آمریکا نیز بیش از ۲ درصد از ارزش خود را از دست داد و 

۹۶ دلار و ۱۹ سنت در هر بشکه قیمت خورد.

در نشست کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی

ح تشکیل شرکت ملی صنایع پالایش  کلیات طر
وشیمی تصویب شد و پتر

 نائب رئیس کمیســیون انرژی مجلس شــورای اســلامی از تصویب 
طرح تشــکیل شــرکت ملی صنایع پالایش و پتروشــیمی خبر داد و 
گفت: جزئیات این طرح در نشســت های آینده این کمیسیون بررسی 

می شود.
به گزارش وزارت نفت، احمد مرادی  در تشــریح نشســت کمیسیون 
انرژی مجلس شــورای اسلامی، از بررسی طرح تشــکیل شرکت ملی 
صنایع پالایش و پتروشــیمی خبر داد و گفت: در جریان بررسی طرح 
تشکیل شــرکت ملی صنایع پالایش و پتروشــیمی کلیات این طرح با 
موافقت نمایندگان روبه رو و مقرر شد جزئیات آن در نشست های آینده 

این کمیسیون بررسی شود.
وی افزود: اســتفاده بهتر از ظرفیت پتروشیمی ها در دریافت خوراک از 
پالایشگاه ها و حذف تشریفات زائد همسو با حمایت از بخش خصوصی، 
دو علت اصلی تصویب این طرح اســت که در پی آن شرکت جدیدی با 
اساسنامه جدید شکل می گیرد و پالایش و پتروشیمی در کنار هم یک 
شــرکت جدید را تشــکیل می دهند، زیرا این دو لازم و ملزوم یکدیگر 

هستند.
طرح تشکیل شرکت ملی صنایع پالایش و پتروشیمی در نشست علنی 
روز نهم تیرماه سال ۱۴۰۰ مجلس شــورای اسلامی اعلام وصول شده 

بود.

و نیر

 معاون برق و انرژی وزیر نیــرو گفت: برنامه ریزی برای 
عبور موفق از تابستان امســال آغاز شده و بر این اساس 
۶ هزار مگاوات نیروگاه به توان برق کشور اضافه خواهد 

شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی وزارت نیرو، »همایون 
حایری« صبح امروز دوشــنبه در نشســت تخصصی 
مدیران صنعت برق کشــور در باره عبور موفق و بدون 
خاموشی از زمســتان ۱۴۰۰، افزود: ســال گذشته با 
انجام برنامه ریزی مناسب، هماهنگی و همکاری خوبی 
با وزارتخانه های نفت و صنعت، معدن و تجارت صورت 
گرفت و توانســتیم از زمســتان بدون خاموشی عبور 

کنیم که اقدامی بزرگی بود.
وی با بیان اینکه برنامه ریزی برای تابســتان ۱۴۰۱ از 
سال گذشته آغاز شده، از تدوین ۱۰۰ برنامه با دستور 

وزیر نیــرو بــرای آمادگی و عبــور موفق از 
تابستان سال جاری خبر داد.

معاون برق و انرژی وزیر نیــرو ادامه داد: این 
۱۰۰ برنامــه شــامل ۳۸ برنامــه مربوط به 
تولید برق و واحدهای نیروگاهی، ۳۱ برنامه 
مدیریت مصرف و تقاضــای موثر، ۱۶ برنامه 
برای آمادگی مطلوب شبکه برق و ۱۵ برنامه 
نیز برای مدیریت هماهنگی با استان ها است.

حائری گفت: ۶ هزار مگاوات تابســتان امسال به مدار 
خواهد آمــد،  از این رقم حدود ۴ هــزار و ۵۰۰مگاوات 
از بخش نیروگاه های حرارتی، ۵۰۰ مگاوات مربوط به 
نیروگاه های تجدیدپذیر و حــدود هزار و ۱۱۳ مگاوات 
نیز با اســتفاده از شــرکت های دانش بنیان ارتقا داده 

شده و به مدار خواهد آمد.

وی خاطرنشان کرد: حدود ۷۵ درصد برنامه 
ارتقای توان نیروگاه ها انجام شــده و تا پایان 
اردیبهشــت ماه به طور کامل انجام خواهد 

شد.
معاون بــرق و انــرژی وزیــر نیــرو درباره 
برنامه های صنعت برق برای تابستان امسال  
افزود: بازسازی کامل واحدهای حادثه دیده 
و رفع کاهش تولید، استفاده از همه ظرفیت  مولدهای 
کوچک و بزرگ خــارج از وزارت نیــرو، مجهز کردن 
همه مصارف دیماندی و همچنین مشــترکان خانگی 
پرمصرف به کنتورهای هوشــمند، نصــب تجهیزات 
LOT جهــت کنتــرل از راه دور مصــارف اداره ها و 
نهادهای عمومی پر مصرف، تعدیل روشــنایی بزرگ 
راه هــا و جایگزینی لامپ های LED برای روشــنایی 

معابر و جمع آوری مراکز غیرمجاز اســتخراج رمز ارز 
از جمله ۱۰۰ برنامه ای اســت که در سال جاری انجام 
خواهد شــد.وی خطاب بــه مدیران صنعــت برق در 
اســتان ها، گفت: فرمانده شبکه، دیســپاچینگ ملی 
است دستور دیســپاچینگ ملی از لحاظ بهره برداری 

بالاتر از سایر دستورها است.
حایری همچنین با اشــاره به هماهنگی با اســتان ها و 
مسئولان اســتانی، از برنامه ریزی برای اطلاع رسانی 
مســتمر، آموزش و آگاه ســازی مشــترکان و مبادله 
تفاهم نامه های مدیریت مصرف با صنایع کشــاورزی، 

ادارات و بخش تجاری به میزان ۴۰۰ مگاوات خبر داد.
 معاون برق و انــرژی وزیر نیرو، بر ضــرورت آمادگی 
گروه هــای واکنش ســریع در بخش تولیــد، انتقال و 

توزیع تاکید کرد.

 معاون حقوقــی، پشــتیبانی و مجلس وزیــر نیرو بر 
لزوم اســتفاده مدیران صنعت بــرق از ظرفیت مراکز 
دانش بنیان در اســتان ها برای حل مسائل صنعت برق 

تاکید کرد.
 »احمد حیدری« در نشست سراسری مدیران صنعت 
برق که با حضور وزیر نیرو در ساختمان این وزارتخانه 
برگزار شــد، افزود: مدیــران آب و برق باید بــا نگاه به 
درون کشور از ظرفیت سرشــار مراکز دانش بنیان به 
عنوان یک راهکار میانبر به منظور حل مسائل صنعت، 

اشتغال زایی و خدمت به مردم استفاده کنند.
این مقام مسوول بیان داشــت:  از این منظر در صحنه 
یک جهاد عظیم در کشــور قرار داریم تا با همت رییس 
جمهوری، دولت ســیزدهم، عزم وزیر نیرو و با دستان 
پر توان تلاشــگران صنعت آب و برق، مشکلات را برای 

همیشه حل کنیم.

وی ادامه داد: امســال به عنوان سال »تولید، 
دانش بنیان و اشتغال آفرین« از سوی رهبر 
معظم انقلاب نامگذاری شــده و صنعت برق 
و آب دو پایه اصلی تولید و صنعت در کشــور 

است.
معــاون وزیر نیــرو، آب و بــرق را موضوعی 
حاکمیتی و وزارت نیرو را به عنوان مســوول 

دستورات حاکمیتی معرفی کرد که برای تجهیز منابع 
مورد نیاز پروژه ها و خدمتگــذاری به مردم به مصوبات 
مجلس شــورای اســلامی نیاز دارد و تعامل مســتمر 
مدیران اســتانی با نمایندگان و ارکان مجلس از جمله 
کمیسیون های انرژی، آب و عمران از الزام های اصلی 

به شمار می رود.
وی با اشــاره به تعامل خوب مجلس بــا وزارت نیرو در 
بودجه برای اجــرای پروژه ها و ارتقای بهــره وری، از 

تصویب ســاختار برق در مجلس شــورای 
اســلامی خبر داد و بر لــزوم پیگیری و دقت 
نظر مدیران صنعت برق در پاســخگویی به 

مکاتبه های نمایندگان مردم تاکید کرد.
حیــدری، تعــداد مکاتبــه ها و ســوالات 
نمایندگان از بخش آب را یک هــزار و ۵۰ و 
آبفا را ۷۷۳ مورد ذکر کــرد که در بخش برق 
۶۷۰ مورد مطرح و به ۳۸۸ ســوال تاکنون پاسخ داده 
شده است و لازم است مدیران اســتانی به سوال های 
کتبی یا شفاهی نمایندگان مجلس با دقت پاسخ داده 

و نسبت به آن پیگیری کنند.
وی در خصوص شــورای انســجام بخشــی، بر لزوم 
برگزاری منظم جلسات این شورا و دقت نظر در امورات 
و نیازهای مــردم در خدمت رســانی و در جریان قرار 
دادن مقام های استانی نسبت به فعالیت های آب و برق 

تاکید کرد و ملاقات مدیران عامل اســتانی با مردم را 
حائز اهمیت دانست.

معــاون وزیــر نیــرو همچنیــن بــر لــزوم ثبت و 
مستندســازی اطلاعــات و آمار مربوط بــه املاک و 
دارایی های صنعت آب و برق در استان ها و همفکری 
و هــم افزایــی حقوقی شــرکت ها و بهــره گیری از 
ظرفیت های اداره حقوقــی وزارتخانه در پرونده های 
قضایی تاکید کرد و خواستار آن شد که اختلافات با سایر 
دســتگاه های اجرایی بدون مراجعه به مراکز قضایی و از 
طریق اعلام به وزارت نیرو و برگزاری جلسات مشترک 

پیگیری شود.
وی، عفاف و حجاب، امر به معروف و نهی از منکر، حفظ 
و تحکیم بنیان خانواده و توســعه ورزش همگانی را از 
موضوعات حایز اهمیت برشــمرد و از بررسی ۲۰ هزار 

پرونده تبدیل وضعیت ایثارگران در گزینش خبر داد.

برق

برقابی

خریدار   مدیرعامل شرکت تولید، انتقال 
و توزیع نیروی برق ایران گفت: بر اســاس 
برآوردهای صــورت گرفته، نیــاز مصرف 
برق در تابستان امســال به ۷۰ هزار مگاوات 
خواهد رســید که ایــن میزان نســبت به 
پیک سال گذشــته ۴.۴۶ درصد رشد نشان 

می دهد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت نیرو، 
»آرش کردی« در نشست تخصصی مدیران 
صنعت برق که در ساختمان ستادی وزارت 
نیرو برگزار شــد، افزود: در حالــی که نیاز 
مصرف برق در ســال ۱۳۹۸ بــه ۶۰ هزار 
و ۸۲۵ مگاوات رســیده بود، این میزان در 
سال ۱۳۹۹ با رشدی نزدیک به ۵ درصد به 
۶۳ هزار و ۸۵۴ مگاوات و در سال ۱۴۰۰ به 

۶۷ هزار و ۱۲ مگاوات افزایش یافت.
وی ادامه داد: بر اســاس برآوردهای صورت 
گرفته، نیاز مصرف برق در تابســتان امسال 
به ۷۰ هزار مگاوات افزایش خواهد یافت که 
این میزان نسبت به پیک سال گذشته ۴.۴۶ 

درصد رشد نشان می دهد.
مدیرعامل توانیــر درباره تــراز منفی ۱۵ 
هزار مگاواتی میان تولیــد و مصرف برق در 
تابستان ســال گذشته خاطرنشــان کرد: 
اگرچه تراز منفی تولید و مصرف امســال با 
تلاش های صورت گرفته به ۱۰ هزار و ۵۰۰ 
مگاوات کاهش یافته اســت، اما همچنان تا 

رسیدن به نقطه مطلوب فاصله داریم.
کردی  از برنامه ریزی برای افزایش واردات 

برق، اســتفاده از نیروگاه های برق آبی به 
صورت مطلوب، بهره گیری از نیروگاه های 
تجدیدپذیر و مدیریــت مصرف به عنوان 
عواملی که در کنــار نیروگاه های حرارتی 
به کمــک صنعت بــرق خواهنــد آمد، 

خبرداد.
وی گفت: امســال نقــش مدیریت مصرف 
بازهــم پررنگ خواهــد بود به طــوری که 
رقمی در حــدود ۱۰ هــزار و ۷۰۰ مگاوات 

برای مدیریت مصرف استخراج شده که این 
میزان با مطالعه پتانسیل های موجود انجام 

شده است.
مدیرعامــل توانیر از تدویــن یکصد برنامه 
عملیاتــی برای جبــران ناتــرازی تولید و 
مصرف برق خبــر داد که ایــن برنامه ها در 
چهــار محور شــامل برنامه ریــزی و اقدام 
های تامین برق، مدیریــت مصرف و تقاضا، 
آمادگی شبکه سراسری برق و برنامه ریزی 

و مدیریت، تدوین و ابلاغ شده است.
کردی در باره برنامه هــای مدیریت مصرف 
و تقاضا ادامه داد: در این خصوص نســبت 
به مدیریت برق صنایع بــا همکاری وزارت 
صنعت، معدن و تجارت، تعدیل روشــنایی 
معابــر و جمــع آوری رمز ارزهــا، کاهش 
۵۰ درصــدی مصرف بــرق اداره ها و نصب 
کنتورهــای هوشــمند اقدام هــای لازم 
انجام شــده و تا تکمیل و اجــرای دقیق آن 

پیگیری ها ادامه خواهد داشت.
وی از مدیریــت چاه هــای کشــاورزی، 
اســتفاده از مولدهای برق صنایع و اقدام 
هــای فرهنگی و اطلاع رســانی به عنوان 
دیگــر برنامه هایــی یاد کرد کــه برای 
مدیریــت مصــرف و تقاضا انجام شــده 

است.
مدیرعامل توانیر دربــاره مدیریت مصرف 
بــرق صنایــع و شــهرک های صنعتــی 
خاطرنشــان کرد: در خصوص شهرک های 
صنعتی برای رویت پذیری و کنترل پذیری 
صــد درصدی بــار شــهرک های صنعتی، 
تنظیم تفاهم نامه های شــرکت های توزیع 
نیروی برق با شــهرک های صنعتی، الزام به 
اســتفاده حداکثری از مولدهای اضطراری 
در اختیار صنایع و رویــت پذیری و کنترل 
پذیری صــد در صــدی بارهــای پراکنده 
صنعتــی خــارج از شــهرک های صنعتی 

برنامه ریزی شده است.
وی افــزود: تاکنــون با بیــش از ۴۷۸ هزار 
مشــترک دیمانــدی صنعتی بــه منظور 
همکاری در برنامه های پیک بار تفاهم نامه 

منعقد شده است.
کردی ضمن درخواست از همه بخش های 
دولت بــرای همــکاری با صنعــت برق در 
مدیریــت مصــرف تابســتان امســال، از 
شرکت های برق سراسر کشور نیز خواست 
تا نســبت به وصول مطالبات خــود به طور 

جدی اقدام کنند.

تابستان امسال ۶ هزار مگاوات به ظرفیت برق کشور اضافه می شود

استفاده از ظرفیت مراکز دانش بنیان برای حل مشکلات صنعت آب و برق

معاون وزیر نیرو اعلام کرد

وگاه انرژی تجدیدپذیر با ابلاغ مصوبه شورای اقتصاد احداث ۴ هزار مگاوات نیر
خریدار   رییس ســازمان انــرژی های 
تجدید پذیر و بهره وری برق ایران )ســاتبا( 
گفت: برنامــه احداث چهار هــزار مگاوات 
نیروگاه خورشیدی با اســتفاده از ظرفیت 
ماده ۱۲ قانون رفع موانــع تولید به تصویب 
شورای اقتصاد رســیده و مصوبه آن نیز روز 

گذشته ابلاغ شده است.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی وزارت نیرو، 
»محمــود کمانی« در نشســت تخصصی 
مدیران صنعت برق کشــور دربــاره برنامه 
وزارت نیروی دولت سیزدهم برای احداث 
۱۰ هــزار مــگاوات نیــروگاه  تجدیدپذیر، 
افزود: بــرای تحقق این برنامــه چهار هزار 
مگاوات نیروگاه خورشــیدی و ســه هزار 
مگاوات نیــروگاه بادی از طریــق ماده ۱۲ 

قانون رفع موانع تولید احداث خواهد شد.
وی  ادامــه داد: همچنیــن بــر اســاس 
برنامه ریــزی صــورت گرفته احــداث دو 
هزار مــگاوات نیــروگاه خودتامین صنایع 
بزرگ و هزار مگاوات نیــروگاه خودتامین 
شهرک های صنعتی برای اجرایی شدن این 

برنامه در دستور کار قرار گرفته است.
معاون وزیر نیرو در باره برنامه ســاتبا برای 

احداث ۵۵۰ هزار واحد کوچک خورشیدی 
انشــعابی پنج کیلوواتی بــرای حمایت از 
اقشــار ضعیف و کم برخوردار، خاطرنشان 
کرد: بر اســاس این برنامه مقرر شده است 
تا در ســال جاری ۱۱۰ هزار واحد کوچک 
خورشیدی در کشور احداث شود که منابع 
لازم برای احــداث این واحدهــا از طریق 
نهادهــای حمایتی در اختیــار متقاضیان 
قرار خواهــد گرفت و نرخ هــای خرید برق 
مناســب تری برای این بخــش پیش بینی 
شده اســت.کمانی گفت: در این طرح پس 
از احداث واحدها بخشــی از درآمد حاصله 
به مجموعه های مالی تامین کننده منابع و 
بخش دیگر نیز به دارنده واحد تعلق خواهد 
گرفت. ایــن برنامه علاوه بر توســعه انرژی 
پاک در کشور، یک فعالیت بزرگ اجتماعی 
محسوب شده که ۵۵۰ هزار خانوار نیازمند 

را تحت پوشش قرار خواهد داد.
وی  افزود: برنامه احداث چهار هزار مگاوات 
نیروگاه خورشیدی با اســتفاده از ظرفیت 
ماده ۱۲ قانون رفع موانــع تولید به تصویب 
شورای اقتصاد رســیده و مصوبه آن نیز روز 
گذشته ابلاغ شده است. در این برنامه سعی 

شده تا ضعف های گذشــته در زمینه مدل 
خریــد تضمینی برق ایــن واحدها برطرف 
شــود، همچنین دوره بازگشــت سرمایه 
برای احداث ایــن واحدها نیز چهار ســال 
دیده شده است تا وزارت نیرو مدت طولانی 
درگیر تامین منابــع مالی پرداخت برق این 

نیروگاه نباشد.
رییس ســاتبا ادامه داد: برنامه احداث سه 
هزار مگاوات نیــروگاه بادی با اســتفاده از 
ظرفیت مــاده ۱۲ قانون رفــع موانع تولید 
نیز به شــورای اقتصاد ارسال شده و در حال 
بررسی است که امیدواریم این برنامه نیز به 

زودی مورد تصویب قرار بگیرد.
کمانی دربــاره احــداث دو هــزار مگاوات 
نیروگاه های تجدیدپذیر خودتامین صنایع، 
خاطرنشــان کرد: برای رفع مشکلات ناشی 
از قطع برق صنایع در ســاعات اوج مصرف، 
پیش نویس تفاهم نامه ای میان ساتبا، معاونت 
برق و انرژی وزارت نیرو و ســازمان توســعه 
نوســازی معادن و صنایع معدنی)ایمیدرو( 
تهیه شده است که بر اساس متن پیشنهادی 
قرار اســت معادل انرژی تولیــدی نیروگاه 
تجدیدپذیر با توان ثابت بــه صنایع احداث 

کننده نیــروگاه تحویل و تــداوم تحویل در 
شرایط اوج مصرف تعهد شود.وی در باره الزام 
و فعالیت هــای مورد نیاز برای نهایی شــدن 
ســاختگاه ها، گفت: تطابق با الگوی تولید و 
مصرف مدنظر نهاد متولی ملی و منطقه ای، 
فاصله مناسب از پست دارای ظرفیت خالی، 
فاصله مناسب از خطوط انتقال و توزیع دارای 
ظرفیت خالی، نبود موانع فنی و شــبکه ای 
برای تزریق بــرق تولیدی به شــبکه و قرار 
نگرفتن در گلوگاه های تولید و مصرف شبکه 
برق از جمله الزام های فنی برای شناسایی و 

مکان یابی ساختگاه ها است.کمانی ادامه داد: 
مشــخص بودن طرح اتصال به شبکه و نحوه 
انجام آن، مجوز اتصال به شــبکه، مشخص 
بودن مکان، ظرفیت و نحوه ورود به شــبکه 
پست جدید در صورت نیاز به احداث پست 
برق، مشخص بودن وضعیت مالکیت پست 
جدید در صورت نیاز بــه احداث نیز از جمله 
الزام های نهایی ســازی ســاختگاه ها برای 
قرار گرفتن در فهرســت طرح های توسعه 
نیروگاهی از منظر مطابقت با شرایط شبکه 

برق است.
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سخنگوی شهرداری تهران مطرح کرد

رد شایعه تفکیک جنسیتی فضای پارک ها
سخنگوی شهرداری تهران، ایجاد پارک های مادر و کودک در تهران را 
یکی از مطالبات اصلی شهروندان برشمرد و گفت: پارک مادر و کودک 

متفاوت از بوستان بانوان بوده و پوشیده نیست.
 عبدالمطهر محمدخانــی در واکنش به برخی اخبــار مبنی بر زنانه 
و مردانه شــدن پارک های تهران توضیحاتی ارائه داد و گفت: علاوه 
بر اینکــه خانواده محوری و ایجاد فضای ســالم تفریحــی در تهران 
از اهــداف مدیریت شــهری در این دوره اســت، یکــی از مطالبات 
جدی مردم از شــهرداری تهران در دوره ششــم، نیز سالم ســازی و 
مناسب ســازی پارک ها بوده که بارها در دیدارهای عمومی مردمی 
شهرداری از مناطق مختلف تهران به مدیران گوشزد شد، چون مردم 
برای حضور در پارک ها و بوســتان های تهران با مشــکلاتی مواجه 

هستند.

فضای پارک ها مطلوب شهروندان تهرانی نیست و احساس 
امنیت نمی کنند

وی در ادامه با اشاره به اینکه شهروندان تهرانی بارها به صورت حضوری 
و یا ثبت شکایات در سامانه های شهرداری به این موضوع اعتراض کرده 
و گفته اند برای حضور خانواده هایشــان در این فضای پارک ها احساس 
امنیت نمی کننــد، ادامه داد: طبق آمار این موضــوع در حوزه خدمات 

شهری یکی از مهمترین مطالبات مردمی ثبت شده است.

درخواست شهروندان برای پاکسازی پارک ها از حضور اراذل 
و اوباش، افراد هنجار شکن و سگ گردانان

سخنگوی شــهرداری تهران با بیان اینکه بارها مردم در مقابل شهردار 
تهران و معاونین این مطالبه را تکرار کرده اند که پارک های جای حضور 
خانواده ها نیست و مردم خواستار پاکســازی پارک ها از حضور اراذل و 
اوباش، فروشــندگان مواد مخدر، معتادان متجاهر و افراد هنجارشکن 
شدند، گفت: ســگ گردانی دیگر معضل مورد اشــاره خانواده ها برای 

حضور در فضای پارک ها و بوستان ها است.
وی افــزود: مواردی از حمله ســگ ها بــه کــودکان و خانواده ها طی 
سال های اخیر در پارک ها گزارش شــده که یا باعث جراحات جسمی 

و یا آسیب های روحی آنان شده است.

30 پارک در نواحی شهرداری برای حضور مادر و کودک 
ایمن شده است

محمدخانی مناسب سازی پارک ها و بوســتان ها را راه حل شهرداری 
برای حل ایــن معضلات برشــمرد و اظهار کرد: برای مناسب ســازی 
پارک ها، چند راه حل را پیش رو داشــتیم. یکی از راه حل ها این بود که 
تمام پارک ها را برای مناسب ســازی زیر بار عملیات اجرایی و بهسازی 
ببریم و یا اینکــه در هــر ناحیه شــهرداری یک پارک بــرای حضور 
خانواده ها تحت عنوان پارک مادر و کودک مناسب ســازی شود که در 

نهایت، راه حل دوم برگزیده شد.

ایجاد اتاق مادر و کودک و اصلاح معابر و ایمن سازی آن برای 
حضور کودکان

ســخنگوی شــهرداری تهران با یادآوری این نکته که مرحله نخست 
اجرای این طرح تا پایان ســال ۱۴۰۰ انجام شــد، و طی این دوره بیش 
از ۳۰ پارک )یعنــی در هر منطقه به صورت متوســط یک پارک( برای 
حضور خانواده ها مناسب سازی شــد، گفت: اتاق های مادر و کودک و 
اصلاح معابر بــرای عبور و مرور کــودکان در این پارک ها ایمن شــد و 
علاوه بر این با نیروی انتظامی برای ایجاد امنیت بیشتر در این پارک ها 

مذاکراتی صورت گرفته است.

تفکیک جنسیتی انجام نشد، فضا را مناسب سازی کردیم
سخنگوی شهرداری تهران یادآور شد: طبق این طرح در هر ناحیه تنها 
یک پارک مناسب سازی شده و موضوع تفکیک جنسیتی مطرح نبوده 
اســت بلکه در پارک های منتخب شــرایط برای حضور کودکان و مادر 

مناسب سازی شده است.

پارک مادر و کودک با بوستان بانوان متفاوت است
محمدخانی با یادآوری این نکته که پارک های مناسب سازی شده مادر 
و کودک متفاوت از پارک های مخصوص بانوان است، گفت: پارک های 
اختصاصی بانوان از سال های گذشته در شهرداری تهران وجود داشته 

و به خدمات رسانی ادامه می دهد.

فضای پارک مادر و کودک پوشیده و تفکیک شده نیست
وی افزود: ممکن اســت در ســال های پیــش رو به تعــداد پارک های 
بانوان هم افزوده شــود اما ایجاد بوســتان های مادر و کودک به معنای 
توسعه فضای اختصاصی، کاملًا پوشــیده و مجزا برای بانوان یا تفکیک 

جنسیتی در پارک ها نیست.

سازمان بیمه سلامت اعلام کرد
و   افزایش ۴۰ درصدی قیمت ۵۶۰ قلم دار

در سال گذشته
معاون بیمه و خدمات ســلامت ســازمان بیمه ســلامت ایران، گفت: 
گسترش پوشــش بیمه ای داروها نیازمند تخصیص اعتبارات مناسب 

است.
 مهدی رضایی با اشــاره به اینکه در ســال ۱۴۰۰ بالــغ بر ۵۶۰ قلم 
دارو افزایش قیمت داشتند، گفت: در ســال گذشته افزایش قیمت 
حدود ۴۶۰ قلم دارو در پوشــش بیمه ای قرار گرفت و ۱۰۰ قلم دارو 
به دلیل عدم وجود اعتبارات در پوشــش بیمه ای بیمه سلامت قرار 

نگرفت.
وی افزود: بدون تردید از آبان ماه ســال گذشته این مســاله به اطلاع 
سازمان غذا و دارو رسید؛ چرا که قرار بود طبق تعهدات تنها ۱۵ درصد 
قیمت دارو افزایش پیدا کند، اما این میــزان به بیش از ۳۵ تا ۴۰ درصد 

رسید.
رضایی تاکید کرد: ســازمان های بیمه گر در ابتدای سال موظف شدند 
تنها ۱۵ درصد افزایش قیمت دارو را تعهد کنند، متاسفانه برای پوشش 

افزایش قیمت بیش از ۱۵ درصد امکانات اعتباری وجود نداشت.
بنابر اعلام پایگاه خبری سازمان بیمه سلامت ایران، وی درخاتمه برای 
کاهش مشکلات افزایش قیمت دارو ،حضور ســازمان های بیمه گر در 
کمیسیون  قیمت گذاری دارو، شرط قبول پوشش بیمه ای در افزایش 

قیمت و تامین منابع را لازم دانست.

شهر

دادســتان تهران گفت: با پیگیری دادستانی در سال 
گذشته بیش از ۲۵۰۰ هکتار از اراضی و منابع طبیعی 
استان تهران، به ارزش حدود چهل هزار میلیارد تومان 

به بیت المال اعاده شد.
 به نقل از دادســرای عمومــی و انقلاب تهــران، علی 
صالحی دادستان تهران و دبیر شــورای حفظ حقوق 
بیت المــال در اراضی و منابع طبیعی اســتان تهران با 
اعلام این مطلب گفت: با هماهنگــی نهادهای متولی 
در امر مبارزه بــا زمین خواری از ابتدای ســال ۱۴۰۰ 
تاکنــون ۵/۲۵۶۴ هکتــار از اراضــی و منابع طبیعی 
اســتان تهران به ارزش تقریبی ۴۰/۲۶۶/۰۰۰/۰۰۰ 
تومان، رفع تصرف و به بیت المال اعاده شد.دادســتان 
تهران در تشــریح جزئیات این موضوع اظهار داشت: 
این اراضی در نتیجه رســیدگی قضائی و اجرای احکام 

مربوط به پرونده های منابــع طبیعی، راه و 
شهرسازی، جهاد کشاورزی، محیط زیست، 
پرونده های حریم شــهر تهران و پرونده های 
شرکت آب منطقه ای شهر تهران رفع تصرف 

و به بیت المال بازگردانده شده است.
صالحی با اشــاره به تأســیس دفتــر امور 
شــهرداری در دادســرا به منظور مدیریت 

پرونده های حوزه شهرداری اظهار داشت: اقدامات این 
دبیرخانه طیف وسیعی از حوزه های تحت صلاحیت و 
عملکرد شهرداری و پرونده های قضائی مرتبط با آن را 
در بر می گیرد و در سال گذشــته دستورات متعددی 
برای رفع تصــرف از املاک شــهرداری، جلوگیری از 
ساخت و سازهای غیرمجاز در محدوده و حریم تهران، 
اجرای آرا کمیسیون ماده و رفع خطر از بناهای قدیمی 

انجام داده است.
به گفته دادســتان تهران در ســال گذشته 
۸۸ مــورد دســتور تخلیــه واگذاری های 
بدون ضابطه به ارزش ریالــی بیش از ۹۰۰ 
میلیارد تومان، ۵۴۰ فقره دستور جلوگیری 
از ساخت و ســاز غیر مجاز در محدوده شهر 
تهــران، ۹۷۳ فقــره دســتور جلوگیری از 
عملیات ســاختمانی غیر مجاز در زمین محصور یا غیر 
محصور )اجرای آرا کمیســیون ماده ۱۰۰ شهرداری(، 
۳۶۳ مورد دســتور رفع خطــر از بناهــای قدیمی و 
خطرنــاک، و توقیــف خودروهای غیرمجــاز حامل 
پســماند در سطح شــهر تهران، ۳۷۱ دستور در حوزه 
مبارزه با آســیب های اجتماعی، ۱۲۹ دستور رفع سد 
معبر صادر گردید. همچنین ایشــان افزود: ۷۱ مورد 

دستور جهت تعطیلی مشــاغل آلاینده و مزاحم مانند 
واحدهای صنفی غیر مجاز خرید و فروش پســماند در 
شهر تهران صادر شده است.دادســتان تهران در ادامه 
با اشــاره به یکی از موضوعات مهم زیســت محیطی 
شهر تهران، جلوگیری از قطع اشــجار و تغییر کاربری 
باغات شــهر تهران را یکی دیگــر از اقدامات دفتر امور 
شــهرداری دادســرا عنوان کرد و افزود: بــا توجه به 
صراحت تکلیف قانونی شهرداری ها مبنی بر اخذ مجوز 
از دادســتانی جهت ورود به باغ ها و جلوگیری از قطع 
اشــجار و اهمال در نگهداری درختان، این موضوع در 
دستور کار دادســرا قرار گرفت و در سال گذشته حکم 
ورود به باغات شمال تهران، منطقه کن و مجموعه های 
فرهنگی، ورزشی و تفریحی مشجر جهت حفظ باغات 

و جلوگیری از تغییر کاربری این اراضی صادر گردید.

رئیس کانــون عالی بازنشســتگان تامیــن اجتماعی 
گفت: توجه مســئولان در اجرای مفاد سیاســت های 
ابلاغی مقــام معظم رهبری، در مرحله نخســت بهبود 
قدرت خرید و رفع مشــکلات معیشتی بازنشستگان را 
بدنبال خواهد داشــت.علی اصغر بیات  با اشاره به اینکه 
منویات مقام معظم رهبری در ابلاغ سیاست های کلی 

و مصوب تأمین اجتماعی مایــه دلگرمی بیش از پیش 
اقشار بازنشســتگان و مســتمری بگیران است گفت: 
سیاســت های کلی تأمین اجتماعی به عنوان یک سند 
بالا دستی مهم، مســیر اقدامات و تلاش های مسئولان 
را برای خدمت گزاری مطلوب به یکی از شــریف ترین و 
زحمتکش ترین اقشــار جامعه که کارگران بازنشسته 

و مســتمری بگیر تأمین اجتماعی هســتند و نقش بی 
بدیلی در صحنه های عمران و آبادانی میهن اســلامی 
داشته اند، مشخص و هموار می کند.وی افزود: تأکیدات 
مقام معظم رهبری در متن سیاست های کلی مذکور از 
جمله رعایت حقوق و تعهدات بین نسلی، عدم تحمیل 
طرح های فاقد تضمین مالی بین نســلی، تأمین منابع 

پایدار، رعایت محاســبات بیمه ای و تعادل بین منابع و 
مصارف و جلوگیری از ایجاد و انباشت بدهی های دولت 
از جمله مواردی اســت که ســال ها به دغدغه و نگرانی 
بازنشســتگان و مســتمری بگیران تأمیــن اجتماعی 
مبدل شده و انتظار داریم مسئولان مجلس و دولت هر 

چه سریع تر این چالش ها و مشکلات را برطرف کنند.

دادستان

بازنشستگی

مهدیه محمدی  حجت الاسلام محسنی 
اژه ای به ســازمان بازرسی دســتور داد در 
راســتای انجــام وظیفه نظارت بر حُســن 
اجرای قوانین، بر نحــوه اجرایی و عملیاتی 
شــدن مصوبــات شــورای عالــی انقلاب 

فرهنگی در همه دستگاه ها نظارت کند.
 حجت الاســلام والمســلمین محســنی 
اژه ای، در جلسه شــورای عالی قوه قضائیه 
بــا گرامیداشــت وفات حضــرت خدیجه 
سلام الله علی ها به نقش تأثیرگذار این بانوی 
بزرگوار در تحقق اهداف اســلامی و اهداف 
متعالی پیامبر اکرم )ص( اشاره کرد و ایشان 
که ثروتش را در راه نشــر اسلام صرف کرد، 
الگویی ارزنــده برای همه زنان و انســان ها 

دانست.
رئیس قوه قضائیه در ادامه از همه نیکوکاران 
و خیّریــن کــه در مــاه مبــارک رمضان 
سفره های احســان خود را گســترانده اند 
و بویژه کمک و مســاعدت های خــود را از 
زندانیــان نیازمنــد و واجد شــرایط دریغ 

نمی کنند، تقدیر کرد.
رئیس دســتگاه قضــا همچنین با اشــاره 
به ضرورت ایجاد شــفافیت کامــل و رفع 
تمامــی ابهامات در فرآیندهای بورســی از 
مسئولان بازار سرمایه که اخیراً در راستای 
شفافیت بخشــی به فرآیندهای بورســی و 
رفــع دغدغه های مردم و ســرمایه گذاران، 
قدم هایی را برداشــتند و دسترســی همه 
معامله گران آنلاین به تمام ســفارش های 
خرید و فروش در ســامانه های معاملاتی بر 
خط کارگزاران را فراهــم آوردند، تقدیر به 

عمل آورد.
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای 
در ادامه نشســت امروز شــورای عالی قوه 
قضائیه با گرامیداشت ۲۰ فروردین روز ملی 
فناوری هسته ای و تجلیل و تکریم شهدای 
هسته ای کشور بر نقش ارزنده این شهدای 
والامقام در تولید قدرت برای ایران اسلامی 
اشاره کرد و بیان داشــت: امروز استقلال و 

عزتی که در ایران اســلامی برقرار است در 
هیچ کشــور دیگری وجود ندارد و این مهم 
مرهــون خون های پاک شــهدای والامقام 

ماست.
رئیــس قــوه قضائیــه در ادامه نشســت 
امروز، نســبت به فتنه انگیزی دشــمنان و 
شــیطان صفتان وابسته به شــیطان بزرگ 
و صهیونیســت ها که طی ســال های ۹۸ تا 
۱۴۰۰ در پیشــبرد توطئه های خود علیه 
امنیت مردم ایران ناکام ماندند، هشــدار و 
تحذیر داد و گفت: اینچنین به نظر می رسد 
و قرائن و شواهدی نیز وجود دارد که عده ای 
با پمپاژ دروغ و اختلاف افکنی میان اقشــار 
مردم و مســئولان و تــلاش بــرای ایجاد 
اختلاف میان ایران اســلامی و همسایگان 
و همچنین رواج هرزگی در سطح اجتماع، 
قصد و نیت فتنه گری در کشــور اسلامی ما 

را دارند.
رئیس دســتگاه قضا در همین زمینه بیان 

داشــت: ممکن اســت شــخصی در حوزه 
رعایــت قوانین شــرعی و مراعات ســایر 
مقــررات، از روی غفلت یا بــه دلایل دیگر، 
خطا و گناهی را در حوزه فردی مرتکب شود 
که این موضوع نیز در جای خود قابل بحث 
و بررســی اســت، اما به نظر می رسد برخی 
افراد به صورت ســازمان یافته قصد و هدف 
حرمت شکنی در جامعه اسلامی ما را دنبال 
می کنند و برآنند که به ارزش های اسلامی 
و ارزش های مورد قبول مردم ما دهن کجی 
کنند و در برابر قانون بایستند و از این طریق 
احساســات مردم متدین ایران اسلامی را 
جریحه دار کنند؛ لذا ما مســئولان بویژه در 
قوه قضائیه مسئولیت ســنگین و مضاعفی 
را برای مقابله با ایــن ناهنجاری ها بر عهده 

داریم.
رئیس عدلیــه تصریح کرد: برخــی از این 
ناهنجاری های ســازمان یافتــه مقدمه ای 

برای مخدوش کردن امنیت مردم ماست.

حجت الاسلام والمســلمین محسنی اژه ای 
ضمن توصیــه به همه مســئولان در قوای 
مختلف از ان ها خواست که اهتمام نسبت به 
رعایت و لحاظ هنجارها و ارزش های جامعه 
اســلامی را از خود و مجموعه و محیط کار 

خود شروع کنند.
رئیس قــوه قضائیــه در بخــش دیگری از 
اظهاراتش با اشــاره به فواید فضای مجازی 
و ضرورت بهره گیری و حمایت از ازادی های 
مشــروع جامعه در این فضا به شورای عالی 
فضای مجــازی نیز توصیه کــرد با توجه به 
اینکه بسیاری از دروغ ها و جعلیات با هدف 
تحت تأثیر قــرار دادن محیط امــن و آرام 
مردم، در فضــای مجازی پمپاژ می شــود، 
اقــدام فوری تــری را در راســتای تکالیف 

قانونی خود در دستور کار قرار دهد.
قاضی القضــات در ادامــه نشســت امروز 
شــورای عالی قوه قضائیه با اشاره به اهمیت 
و لازم الاجرا بودن مصوبات شــورای عالی 

انقلاب فرهنگی به رئیس ســازمان بازرسی 
کل کشور دســتور داد که در راستای انجام 
وظیفه نظارت بر حُســن اجرای قوانین، بر 
نحوه اجرایــی و عملیاتی شــدن مصوبات 
شــورای عالی انقــلاب فرهنگــی در همه 
دستگاه ها نظارت کند و نخست این نظارت 
ویژه از قوه قضائیه ظرف دو روز اتی آغاز شود 
و نتایح بررسی و نظارت مزبور نیز به صورت 
عمومی اعلام شــود تا مردم در جریان قرار 

گیرند.
رئیس دســتگاه قضا در همین زمینه گفت: 
سازمان بازرســی کل کشور طی دو روز آتی 
)سه شــنبه و چهارشــنبه( بررسی کند که 
بر اســاس مصوبات شــورای عالی انقلاب 
فرهنگی و سایر قوانین و مقررات لازم الاجرا 
آیا قوه قضائیه به وظایف و مســئولیت های 
خود عمل کرده اســت یا خیــر؟ و از هفته 
آینده پس از انجام بررسی ها، نتایج را اعلام 

کند.
وی ادامــه داد: این طــور نیســت که همه 
گزارش های ســازمان بازرســی کل کشور 
در همه جهات محرمانه باشــد؛ لذا سازمان 
بازرسی بررســی اجرایی شــدن مصوبات 
شــورای عالی انقلاب فرهنگی را از خود قوه 

قضائیه آغاز کند.
محســنی  حجت الاسلام والمســلمین 
اژه ای در پایان بخش نخســت جلسه امروز 
شورای عالی قوه قضائیه با تبریک و تسلیت 
شهادت دو طلبه جهادگر در سومین روز از 
ماه مبارک رمضان در حــرم مطهر رضوی 
از دستور هفته گذشــته خود به رئیس کل 
دادگستری استان خراســان رضوی برای 
رســیدگی هر چه ســریع تر به جنبه های 
حقوقی ایــن موضوع خبــر داد و همچنین 
به سیســتم اطلاعاتــی و امنیتــی توصیه 
کرد این مســئله که می توانــد حلقه ای از 
حلقات توطئه های ضدامنیت مردم باشد و 
سرنخ هایی بدست دهد را از ابعاد دیگر مورد 

تجزیه و تحلیل قرار دهند.

اعاده ۲۵۰۰ هکتار اراضی ملی تهران به بیت المال

بهبود مشکلات معیشتی بازنشستگان با اجرای سیاست های ابلاغی

مشارکت شهرداری تهران در جشنواره ملی اسباب بازی
خریدار   مدیر کل آموزش های شهروندی 
معاونت امور اجتماعی و فرهنگی شهرداری 
تهران از مشــارکت ایــن اداره کل با هفت 
موضوع اصلی در هفتمین جشــنواره ملی 

اسباب بازی خبر داد.
به گزارش معاونت امور اجتماعی و فرهنگی 
شهرداری تهران، مهدی امیری در خصوص 
نحــوه مشــارکت اداره کل آمــوزش های 
شهروندی در جشــنواره ملی اسباب بازی 
اعلام کرد: توجه به موضوعات شــهروندی 
و آموزش شهروندان در هفتمین جشنواره 
اسباب بازی با هدف اهمیت به قشر کودک و 
نوجوان به خصوص نسل چهارمی ها در گام 
دوم انقلاب اسلامی از موضوعات مهمی بود 
که منجر به مشــارکت این اداره کل در این 

جشنواره شد.
وی افزود: بر اســاس مطالعات انجام شده و 
تحقیقات به عمل آمــده از آثار و موضوعات 
فرهنگــی در بحث آمــوزش کــودکان و 
نوجوانــان در ۴محور اصلی این جشــنواره 

مشارکت کردیم.
امیری با اشاره به سر فصل های مهم آموزش 
های شهروندی در جشــنواره اسباب بازی 

خاطر نشــان کرد: موضوعات مهمی مانند 
فرهنگ آپارتمان نشــینی، توجه به توسعه 
حمل و نقل پاک و آمــوزش های مربوط به 
موضوعات پســماند از جمله سرفصل های 
مهم این اداره کل هســتند که در جشنواره 

به آن پرداختیم.
وی ادامه داد : همچنین از ســایر سر فصل 
های مهم آموزشــی می توان به موضوعات: 
آداب شــهروندی، آموزش هــای حفظ و 
نگهداشت محیط زیســت، توجه به ایمنی 
شهری، آموزش های مدیریت بحران اشاره 
کرد که در این جشنواره مورد توجه ویژه نیز 

قرار خواهد گرفت.
امیری ضمن اشــاره به اســتقرار دبیرخانه 
شهر دوســتار کودک در اداره کل آموزش 
های شــهروندی گفت: ورود این اداره کل 
به جشــنواره از جملــه وظایــف ذاتی این 
اداره کل اســت که این با تمرکز بر این هفت 
موضوع به صــورت برگــزاری کارگاه های 
عملی، مهارتی، علمی و هنری در هفتمین 
جشنواره ملی اســباب بازی به مرحله اجرا 
رسیده اند و شــهروندان برای بهره برداری 
می توانند با شرکت در جشــنواره از برنامه 

هــای فرهنگــی  و کارگاه های آموزشــی 
استفاده کنند.

مدیرکل آموزش های شهروندی شهرداری 
تهران خاطر نشــان کرد : با توجه به اهمیت 
این جشنواره از ســازمان های مرتبط مانند 
حمل ونقــل و ترافیک، ســازمان مدیریت 
پسماند، محیط زیست، بحران و آتش نشانی 
در شــهرداری تهران تقاضای همکاری شد 
تا در موضــوع آموزش به کــودکان در این 
جشــنواره ورود کرده و همــکاری لازم را 

داشته باشد.
امیری درباره تاثیر آموزش در حوزه کودک 

و نوجوان توضیح داد: نکتــه مهم بعدی که 
ما را برای مشارکت در این جشنواره ترغیب 
کرد، اهمیت ســرمایه گذاری برای آموزش 
در دوران کودکی است زیرا آموزش در این 
سنین از دوره های دیگر زندگی اثربخش تر 
است. به همین دلیل برنامه های مختلفی در 
قالب بسته های آموزشــی توسط اداره کل 
آموزش های شهروندی شــهرداری تهران 

هر سال پیش بینی و اجرا می شود.
مدیرکل آمــوزش های شــهروندی گفت: 
طبیعتا ورود به بحث بازی و اســباب بازی 
که یکی از ابزارهای بســیار مهم در آموزش 
کودکان اســت برای مــا از اهمیت ویژه ای 
برخوردار است. بازی زندگی کودک نیست 
اما تمام زندگی کودک، بازی است . ما قصد 
داریم در این جشــنواره با اســتفاده از ابزار 
اسباب بازی آموزش های لازم را به کودکان 
ارائــه کنیم زیــرا می توانیــم از این طریق 
آموزش را بــه صورت کاملا غیرمســتقیم، 
جذاب و موردپســند به کــودکان منتقل 

کنیم.
بر اساس این گزارش، جشنواره ملی اسباب 
بــازی از ۲۱ الــی ۲۸ فروردین از ســاعت 

۱۷ الی یک بامداد در مرکــز آفرینش های 
فرهنگی و هنــری کانون پــرورش فکری 

کودک و نوجوان برگزار می شود.
مدیــرکل فرهنگی شــهرداری تهــران از 
برپایی پردیس های قرآنی در طول شــب 
های ماه مبارک رمضان در بوستان ها، معابر 

و میادین اصلی و پرتردد شهر خبر داد.
محمدحســن جعفرزاده با اعــلام این خبر 
گفت: مــاه رمضان، فرصت مناســبی برای 
جریان سازی های دینی و فرهنگی، مطابق 
با الگوی ســبک زندگی اســلامی-ایرانی 
اســت؛ به همین منظور، راه اندازی پردیس 
فرهنگی-قرآنی با هدف توســعه و بســط 
آموزه هــای قرآنــی، مشــاوره و اجراهای 
میدانی همراه با ایجاد نشاط معنوی در این 
شب های پربرکت در دستور کار مناطق ۲۲ 

گانه قرار گرفته است.
به گفته مدیرکل فرهنگی شهرداری تهران 
در قالب پویش »لبخند دلها«، پردیس های 
فرهنگی-قرآنی در بوســتان هــا و مناطق 
محروم بــا پذیرایی افطاری ســاده از روزه 
داران تلاش مــی کنند شــهروندان حس 

برابری، برادری و یکدلی را تجربه کنند.



رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان:

ظرفیت های رسانه برای تحقق امیدآفرینی استفاده شود

استان

اصفهان -  مریم مومنی   رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان 
گفت: همه گروه های جامعه و مسئولان باید در فضایی همدلانه رویکرد 
خود را بر تحقق امیدآفرینی قرار دهند و از ظرفیت های رســانه در این 

راستا، به خصوص برای جوانان غافل نشوند.
 محمد نورصالحی در نطق پیش از دستور سی و هفتمین جلسه علنی 
شورای شهر به محکوم کردن حادثه خون بار حرم مطهر رضوی پرداخت 

و شهادت دو طلبه جهادی را تسلیت گفت.
وی با گرامیداشــت واقعه تاریخی پنجم رمضان اصفهان گفت: مردم 
انقلابی اصفهان با تبعیت از فرامین رهبر کبیر انقلاب و روحانیت شهر 
مبارزات انقلابی خود را در ابتدای ماه رمضان شــدت بخشیدند و امام 

خمینی )ره( در پیام خود به این حرکت مردم پرداختند.
رئیس شورای اسلامی شــهر اصفهان با اشــاره به لزوم حفظ وحدت و 
تقویت روحیه امید بین آحاد ملت که در ســخنان نوروزی رهبر معظم 
انقلاب به آن تأکید شد، افزود: نباید فضایی ایجاد شود که با کوبیدن بر 

طبل مشکلات کشور سلامت و امنیت روانی جامعه به مخاطره بیفند.
وی ادامه داد: یکی از زمینه های اصلی پیشرفت امیدآفرینی است و یکی 
از حربه های دشــمن ایجاد ناامیدی به ویژه بین نسل جوان و پویا است. 
روحیه امید برآمده از اعتقاد به مهدویت است و حماسه تاریخی ۵ رمضان 
یکی از ثمره های شیرین آن اســت. نورصالحی گفت: همه گروه های 
جامعه و مسئولان باید در فضایی همدلانه رویکرد خود را بر تحقق این 
مهم قرار دهند و از ظرفیت های رسانه برای امیدآفرینی به خصوص به 

جوانان غافل نشوند. وی با بیان اینکه یکی از راهبردهای اصلی در تحقق 
شعار سال تحقق امید و انگیزه است، گفت: عدم تعهد مدیران و مسئولان 

به وعده هایی که به مردم می دهند یکی از علل کاهش انگیزه مردم است.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان گفت:شورای اسلامی شهر اصفهان 
در نخستین جلسه هم اندیشی به منظور بررسی ارائه راهکارهای تحقق 

شعار سال با حضور روسای دانشــگاه ها و حوزه دانش بنیان، به بررسی 
ظرفیت بهره برداری بهینه از زیرســاخت های علم و فناوری پرداخت. 
ظرفیت مدیریت شــهری برای استفاده از شــرکت های دانش بنیان 
و تبدیل اصفهان به قطب صنایع و تولیدات دانش بنیان و اســتفاده از 
ظرفیت این حوزه برای حل مشکلات شهر مانند آلایندگی ها بررسی 

شــد. وی افزود: اســتفاده از ظرفیت های بافت تاریخی برای توســعه 
فعالیت های دانش بنیان در این جلســه مطرح شــد و تفاهم نامه سه 

جانبه ای نیز میان مدیریت شهری و شهرک علمی و تحقیقاتی امضا شد.
نورصالحی خاطرنشان کرد: در پنجم فروردین شاهد جاری شدن آب 
در زاینده رود بودیم، این موضوع انعکاس رسانه ای یافت، درخواست ما 
این است که بسته شدن آب بعد از ۱۰ روز هم، مانند جاری شدن آب در 

رسانه  ها انعکاس پیدا کند.
وی بر توجه به آنچه که مورد درخواســت شــهر اصفهان و حقابه داران 
زاینده رود اســت باید تأکید شــود، گفت: امیدواریم در سال جاری با 
تلاش های استانی و ملی، نیازهای شهر اصفهان و حقابه محیط زیست 

این شهر نیز در تصمیمات مدنظر قرار گیرد.
رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان با اشــاره به سالروز تأسیس بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی گفت: در ۴۱ سال گذشــته توجه به ساخت و 
سازهای پس از بحران و روســتایی برعهده این نهاد بوده و امیدواریم در 

راستای انجام وظایف خود موفق باشند.
وی بیان کرد: در قالب طرح شفافیت، از جلسه گذشته آراء اعضای شورای 
شهر به طرح ها و لوایح به صورت برخط مشخص شده است و این موضوع 
ادامه خواهد داشت. امیدواریم سایر بندهای این طرح نیز به خوبی به اجرا 

درآید.
نورصالحی همچنین یاد و خاطره شهیدان صیاد شــیرازی و آوینی را 

گرامی  داشت.

 محمد مجدم  مدیرعامل شــرکت ملــی مناطق نفتخیز 
جنوب، با اشاره به ظرفیت های دانشگاه شهید چمران اهواز از 
افزایش سهم این دانشگاه در پروژه های پژوهشی این شرکت 

خبر داد.
 مهندس علیرضا دانشــی در نشست مشــترک با سرپرست 
دانشــگاه شــهیدچمران اهواز گفت: با توجه به ظرفیت هایی 
که در دانشــگاه شــهید چمران اهواز در حوزه های تخصصی 
مانند شیمی، مکانیک و زمین شناسی وجود دارد متاسفانه در 
سال های گذشته برای حل مشکلات صنعت از این ظرفیت ها 

به خوبی استفاده نشده است.
وی تقویت ارتباط صنعت و دانشگاه را در راستای سیاست های 
دولت و وزارت نفــت عنوان کرد و اظهار داشــت: انتظار داریم 
مجموعه دانشگاه کارهای ســنتی را کنار گذاشته و با تشکیل 

کارگروه های تخصصــی و بازدید از تاسیســات و فرآیندهای 
تولید نفت و گاز نسبت به تولید دانش با هدف ارتقا و نگهداشت 
تولید همکاری نماید.مهندس دانشی، تکمیل زنجیره ارزش، 
دانش بنیان نمودن فعالیت های مرتبط بالادست و پایین دست 
صنعت نفت و صــدور خدمات فنــی را از مهمترین اولویت ها 
برای همکاری مشترک صنعت و دانشگاه  عنوان کرد و گفت: با 
همکاری دانشگاه می توان در این عرصه  اقدامات موثری انجام 
داد که نتیجه ارزشــمند آن اشــتغالزایی، تولید دانش و رونق 
اقتصاد است. مدیرعامل شــرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب 
بر ضرورت پرهیز از خام فروشــی تاکید کرد و گفت: همانگونه 
که در صنعت نفت خام فروشــی داریم در صنعت پتروشیمی 
نیز در حال خام فروشی هستیم و برخی کشورهای همسایه با 
واردات محصولات پالایشگاهی و پتروشیمی ما به قیمت ارزان، 
پس از ایجاد ارزش افزوده آنها را به قیمت بالاتری به کشــور ما 
صادر می کننــد. وی با بیان اینکه پتروشــیمی ها توان بالایی 
در ســرمایه گذاری دارند گفت: با ایجاد شــهرک های تولید 
محصولات شیمی طبق برآوردهای اولیه می توان برای حدود 
۳۰ تا ۴۰ هزار نفر شــغل ایجاد نمود که در این زمینه دانشگاه 

می تواند در بررسی ابعاد آن مشارکت نماید.
در این نشســت رئیس پژوهش و فناوری شرکت ملی مناطق 
نفت خیز جنوب گفت: نیاز صنعت نفت در دو حوزه سطح الارض 
و زنجیره ارزش است که دانشگاه شهید چمران اهواز با توجه به 

ظرفیت های بالایی که دارد می تواند در این عرصه کمک کند.

حسنا فخارزاده       مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
کرمانشــاه خبر داد: عملیات اجرایی فاز اول آبرسانی به ۳۴۹ 
روستای استان با مشــارکت قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( در 

قالب آبرسانی به ۸۰ روستا آغاز شد.
علیرضا کاکاوند در حاشــیه مراســم آغاز عملیات اجرایی 
سه پروژه آبرســانی به روستاهای اســتان، ضمن اشاره به 
حرکت ســازنده وزارت نیرو در حوزه محرومیت زدایی به 
نام جهاد آبرسانی، گفت: همزمان با تشکیل جهاد آبرسانی 
در وزارت نیرو با محوریت آبرســانی بــه مناطق محروم، با 
پیگیری های صورت گرفته قراردادی با ســپاه پاسداران 
و قرارگاه امام حســن مجتبی)ع( منعقــد گردید که این 
 قرارداد در حــال حاضر بزرگترین قــرارداد حوزه عمرانی 

کشور است.

به گفته کاکاوند شــرکت آبفا اســتان در دی ماه سال گذشته 
قرارداد آبرسانی به ۳۴۹ روســتا در مناطق محروم را با قرارگاه 
امام حســن مجتبی)ع( با اعتبار ۳۱۴ میلیــارد تومان منعقد 
ســاخت که کارهای مطالعات و طراحی نقشه های آن انجام و 
تحویل زمین نیز صورت گرفت، و ما امروز شاهد آغاز عملیات 
اجرایی آبرسانی به ۸۰ روستا از ۳۴۹ روستا بودیم که امیدواریم 
با مشارکت سپاه پاسداران استان تا پایان فصل بهار این پروژه ها 

به بهره برداری برسد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب اســتان کرمانشاه به تشریح 
مفاد این قرارداد پرداخت و افزود: این قرارداد آبرسانی در دو فاز 
به قرارگاه نجف و سپاه حضرت نبی اکرم)ص( به عنوان معین 
واگذار گردید، که پروژه های آبرســانی ۸ شهرستان استان به 
قرارگاه نجف و پروژه های ۶ شهرســتان به سپاه حضرت نبی 
اکرم)ص( واگذار شــد، و در فاز اول آن پروژه آبرســانی به ۸۰ 
روستا که در حال حاضر با تانکر سیار آبرسانی می شوند تعریف 

شده است.
کاکاوند از تنش آبی ۴۶۰ روســتای اســتان در تابستان سال 
گذشته خبر داد و تصریح کرد: شرکت آبفا استان پروژه آبرسانی 
به تمامی این روستاها را در دســتور کار خود قرار داد که ۳۴۹ 
روستا در قالب قرارداد با قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( و مابقی از 
محل اعتبارات استانی تامین می شود، که تا پایان سال گذشته 
پروژه آبرســانی به ۱۸۰ روستا از ۴۶۰ روســتا به بهره برداری 

رسید و مابقی پروژ ها در حال انجام است.

کرمانشاهاهواز
سهم دانشگاه  شهید چمران اهواز

وهش های مناطق نفتخیز جنوب افزایش می یابد  از پژ
وژه آبرسانی آغاز عملیات اجرایی پر

وستای استان کرمانشاه  به ۸۰ ر

اضافه شدن درگاه نظرسنجی اینترنتی
 به سامانه 1522 آبفای استان اصفهان

اصفهان-     مریم مومنی  مدیر سامانه 1522 آبفای استان اصفهان از اضافه شدن 
درگاه نظرسنجی اینترنتی به این سامانه تلفنی خبر داد.

روح الله سعیدی گفت: تاکنون مشترکین از طریق تماس تلفنی با سامانه 1522 و 
فشردن کلید 7 می توانستند میزان رضایت خود را از دریافت خدمات غیر حضوری 
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان اعلام کنند اما از این پس مردم پس از دریافت هر 
www.abfa.kamrad. کدام از خدمات 23 گانه آبفا می توانند از طریق نشانی

ir/r/ulhzwmz در نظرسنجی از کاربران خدمات الکترونیک دفتر سامانه خدمات 

غیر حضوری 1522 شرکت کنند.
وی افزود: نشانی نظر سنجی اینترنتی پس از دریافت هریک از خدمات غیرحضوری 
برروی تلفن همراه مشترک ارسال شده و دریافت کننده خدمات می تواند از طریق 
آن وارد صفحه نظرســنجی شــده و نظرات خود را در خصوص مدت زمان دریافت 
خدمات، میزان رضایت مندی از نحوه ارائه خدمات توسط میز خدمت الکترونیکی، 
میزان رضایت از کیفیت میز خدمت الکترونیــک و میزان تاثیر ارتباط با میز خدمت 

الکترونیکی در رفع مشکل اعلام کند.
مدیردفترسامانه خدمات غیرحضوری 1522 آبفای اســتان اصفهان اعلام کرد: 
مشترکین همچنین می توانند با حضور در این نظر سنجی، پیشنهادهای خود را در 
خصوص بهبود ارائه خدمات الکترونیکی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان ثبت 

کنند.

  

پهنای باند اینترنت 
در شهرستان کامیاران ۵ برابر افزایش یافت

سنندج-ملایی  مدیر مخابرات منطقه کردستان با اشاره به اجرای برنامه های 
توسعه زیر ساخت شــبکه دیتا و اینترنت در نقاط شهری اســتان گفت : پهنای باند 

اینترنت در شهرستان کامیاران پنج برابر افزایش یافت.
آزاد حکمت با توجه به ارتقای پهنای باند اینترنت در شهرستان کامیاران و نقش مهم 
خدمات مبتنی بر دیتا به لحاظ کمی و کیفی اظهار داشت: به همین منظور نسبت به 

توسعه زیرساخت شبکه دیتا اقدام شده است.
وی افزود: پهنای باند اینترنت در شهرستان کامیاران از 2G به 10G معادل پنج برابر 
ارتقا یافته و اجرای این پروژه دسترسی بیشتر مشتریان به شبکه دیتا و رفع نیازهای 

ارتباطی آنان را به دنبال داشته است
حکمت با اعلام اینکه اجرای پروژه های مخابراتی نیازمند کار تیمی، همدلی و حضور 
کارشناسان متخصص در حوزه های مختلف مخابراتی اســت، خاطرنشان کرد: در 
اجرای این پروژه نیز همکاران حوزه انتقال و دیتا با تأمین زیرساخت های مخابراتی 
و نصب و راه اندازی تجهیزات لازم موفق به انجام دقیــق این پروژه و برگردان تمامی 

بسترهای ارتباطی شدند.
مدیر مخابرات منطقه کردستان، نیاز روز افزون شهروندان و مشتریان به بسترهای 
دیتا و اینترنت پرســرعت مخابرات را یادآور شــد و افزود: در عصــر حاضر که اکثر 
فعالیت ها در بسترهای آنلاین و درگاه های غیر حضوری انجام می شود، این مجموعه 

نیز تلاش دارد خدمات مطلوب و با کیفیت را به شهروندان ارائه کند.
وی بیان کرد : هم اکنون سرویس های ADSL,VDSL,FTTH وSIP PHONE از 
جمله سرویس های مبتنی بر دیتا هستند که شرایط استفاده از آنها برای شهروندان و 

مشتریان ساکن در شهرستان کامیاران فراهم شده است.
حکمت به سرمایه گذاری های مخابرات منطقه در سطح استان با هدف ارتقا و توسعه 
زیرساخت های دیتا اشاره کرد و گفت: با تلاش همکاران، حمایت و پشتیبانی مسؤلین 
ارشد شرکت مخابرات ایران و مسؤلین استانی از هیچ تلاشی در راستای ارائه خدمات 

به مشتریان دریغ نخواهیم کرد.

  

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه اردبیل تاکید کرد؛

ورت تطابق شماره تلفن همراه و کارت بانکی  ضر
متقاضیان سوخت در سامانه سدف

اردیبل-افسون جبارزاده    مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
اردبیل گفت: عدم مطابقت شماره تلفن همراه ثبت شده متقاضیان سوخت در بانک 

مرکزی و سامانه سدف، موجب غیر فعال شدن کارت بانکی آنان خواهد شد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه اردبیل، سید 
حجت مدنی مدیر منطقه ضمن اعلام خبر فوق گفت: عدم مطابقت شماره تلفن همراه 
ثبت شده متقاضیان در بانک مرکزی و سامانه ســدف موجب غیر فعال شدن کارت 
بانکی آنان و ایجاد وقفه در دریافت سهمیه از طریق توزیع الکترونیکی با زیر ساخت 

بانکی خواهد شد.
مدنی افزود: متقاضیان عزیز می توانند در صورت وجود مغایرت، شماره کارت بانکی 
و کد ملی خود را بصورت مجزا و خوانا به یکی از سر شماره های ۱۰۰۰۸۴۱2۰۰۰۰، 
2۰۰۰۸۴۱2۰۰۰۰ و 2۰۰۰۸۴۱2۰۰ ارســال نمایند تا نسبت به رفع مغایرت ها 

اقدام گردد.
مدیر منطقه اردبیل خاطر نشان کرد: ارســال پیامک تائید و بازیابی رمز عبور فقط از 

طریق شماره تلفن همراه ثبت شده در بانک مرکزی و سامانه سدف امکان پذیر است.

 

ایجاد بیش از ۱۷ هزار شغل در لرستان
خرم آباد      مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( لرستان از ایجاد بیش از ۱۷ هزار 

شغل در استان خبر داد.
جلال شــیخ پور اظهار کرد: برنامه و محور کار کمیته  امداد امام خمینی)ره( لرستان 

توانمندسازی مددجویان تحت پوشش است.
وی با بیان اینکه امسال بنا داریم بیش از ۱۷ هزار شغل برای مددجویان تحت حمایت 

ایجاد کنیم، افزود: منابع آن تامین و مصوب شده است.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( لرســتان گفت: ســال گذشته ۶۰۰۰ شغل 
به صورت مســتقیم و با اعتباری بالغ بر 2۷۰ میلیارد تومان توسط کمیته امداد امام 
خمینی)ره( استان ایجاد شد و همچنین ۷۶۴ شغل نیز از طریق کاریابی و معرفی افراد 

به شرکت ها و موسسات صورت گرفت.
شــیخ پور با بیان اینکه برای ارتقای مهــارت و مهارت آمــوزی مددجویان ۶۰۰۰ 
نفر آموزش های پایه ای را فرا گرفتند، بیان کرد: مشــاغل ایجادی متنوع و شــامل 

دامپروری، کشاورزی، شیلات، فرش بافی، گیاهان دارویی، خدمات و ... هستند.
وی افزود: همچنین 2۰ دستگاه خودرو نیســان و ۱۰ دستگاه تراکتور به متقاضیان 

داده شد به گونه ای که مددجویان با دو و سه میلیون تومان صاحب نیسان شدند.
مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( لرســتان اضافه کــرد: این نهاد آموزش های 
خاص و نو و بازار محور شده را به متقاضیان خود ارائه می دهد که این آموزش ها شامل 

تعمیر و نگهداری آسانسور و آموزش کار با پهباد برای سم پاشی بودند.
شــیخ پور با بیان اینکه مبنای اصلی کار امــداد توانمندســازی مددجویان تحت 
حمایت است، اظهار کرد: در یک پروسه دو و سه ساله باید مددجویان تحت حمایت 
توانمندسازی و از چرخه امداد خارج شوند و تنها افراد پیر و کسانی که توانایی انجام 
کار ندارند از خدمات کمیته امداد امام خمینی)ره( لرستان به صورت طولانی مدت 

استفاده خواهند کرد.

بوشهر -  رضا حیدری      شــهردار برازجان در خصوص 
پروژه های مهم عمرانی ســال جاری که یکی از آن ها مســقف 
کردن بازار روز اســت گفت: جایگاه و اهمیــت اصناف در حوزه 
های مختلف فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی بر کســی پوشیده 
نیســت، از این رو برای ایجاد و توسعه بازارهای روز جهت تامین 
مایحتاج شــهروندان و ارائه خدمات بهتر مطالعه، شناســایی و 
انتخاب شرکت مشــاوره برای مســقف کردن بازار روز از امروز 

شروع می شود.
مرتضی قدوســی از آغاز عملیات جمعه بــازار در یکی از پارک 
های سطح شهر خبر داد و اظهار کرد: مکانی برای احداث جمعه 
بازار در فاز 2 پارک آزادی در نظر گفته شده که طی یکماه آینده 

شرکتی برای غرفه بندی این جمعه بازار انتخاب می کنیم.
قدوســی دلیل انتخاب فاز 2 آزادی برای جمعه بــازار را وجود 
تمامی امکانات و تجهیزات مورد نیاز در ایــن مکان عنوان کرد 
و ادامه داد: تمامی امکانات و تجهیزات مورد نیاز شــهروندان و 

غرفه داران در این مکان وجود دارد، این مکان با هدف احیا فاز 2 
پارک آزادی انتخاب شده و شهروندان نیز می توانند بعد از خرید 

از این مکان برای تفریح استفاده کنند.
شــهردار برازجان از آغاز عملیــات اجرایی فاز 2 بلوار شــهید 
مزارعی خبر داد و عنوان کرد: مناقصه فاز ۳ این پروژه نیز بزودی 

شروع می شود.
وی از طراحی و ساخت ۵ المان در میدان های مختلف شهر خبر 
داد و افزود: انجام این فعالیت در میــدان های نور، معلم، جانباز، 

کوثر و کارگر به امید حق از اردیبهشت ماه آغاز می شود.
قدوسی افزود: پارک شهید کشــتکار و دانش آموز نیز طراحی 
و تا چند روز آینــده پیمانکار انتخاب و عملیــات اجرایی آن نیز 

شروع می شود.
شــهردار برازجان ادامه داد: حاشــیه شــمالی میدان مجاهد 
که تحت عنــوان جاده ســلامت 2 اســت طراحــی و انتخاب 
 پیمانــکار شــده که ایــن پــروژه مهم نیــز بزودی اســتارت 

زده می شود.

وی دیرینه بازاریان برازجان محقق می شود آرز

حسن بیگی    مدیر عامل شــرکت آبفای استان ایلام با 
حضور در دفتر ســارا فلاحی، نماینده حوزه ایلام در مجلس 

شورای اسلامی با وی دیدار  و گفتگو کرد.
پرویز ناصری در این دیدار ضمن بررســی روند آبرســانی به 
شهرها و روســتا های ایلام بر رفع مشکل آب شهرستان های 

دارای تنش آبی تاکید کرد.
وی افزود: با توجه به خشکســالی و افت شــدید منابع آبی و 

همچنیــن کاهش ورودی ســد ایلام، تامین آب شــرب در 
شهرهای ایلام، ملکشاهی و هلیلان با مشکل مواجهه است.

مدیر عامل شرکت آبفای ایلام گفت: برای عبور از این بحران، 
نیازمند مســاعدت مســوولان ارشد اســتانی و کشوری در 
خصوص تامین اعتبارات لازم و همچنیــن تهیه بیش از ۱۰ 

دستگاه تانکر آبرسانی هستیم.
وی یادآور شــد: در راســتای رفع مشــکل کم آبی، کارهای 
خوبی در دســت اجرا می باشــد که از جمله آن، آبرسانی به 

شهرســتان های چوار و هلیلان و روســتای تحت پوشش، 
تکمیل طرح آبرســانی به ملکشــاهی و پایانه مرزی مهران 

است.
ناصــری اظهــار داشــت: تکمیــل پروژهــای آبرســانی 
شــرکت آبفا ایــلام نیازمند تخصیــص بموقــع اعتبارات 
 اســت کــه امیدواریــم ایــن مهــم در ســال جــاری 

محقق شود.
وی در ادامه مدیریت و فرهنگ ســازی مصرف بهینه آب را 

ضروری دانســت و گفت: اگر  مردم تنها ۱۰ درصد از مصارف 
آبی خود را کاهش دهند از بحران کم آبی ســال جاری عبور 

خواهیم کرد.
نماینده ایــلام در مجلس شــورای اســلامی نیــز در این 
دیدار بــا بیان اینکه مــردم حق زیادی بر گردن مســوولان 
دارند، گفت: رفع مشــکل آب شــهرهای ایلام، ملکشاهی، 
 هلیلان، مهــران و ایــوان باید بطــور ویژه در دســتور کار 

قرار گیرد .

ریحانه رجبی        نوری اصل رئیس سازمان مدیریت حمل 
و نقل شــهرداری اندیشــه ضمن عرض تبریک به مناسبت فرا 
رسیدن سال نو و ماه مبارک رمضان از انجام اقدامات ترافیکی و 

ایمن سازی معابر خبر داد و اظهار کرد:
 کلیه اقدامات انجام شــده در حــوزه حمل و نقــل و ترافیک 
شهری در راستای ایمن سازی شــهر اندیشه جهت جلوگیری 
از تصادفات و کاهش آســیب رسیدن به شــهروندان صورت 

پذیرفته است.
وی با اشاره به اقدامات صورت گرفته اظهار داشت : نصب علائم 

ترافیکی نظیر نصب گل میخ در نقاط حادثه خیز ســطح شهر، 
نصب باطومی شــبرنگ دار ، نصب تابلوهای جهت نما و  نصب 
دو عدد چراغ چشمک زن ســولار در بلوار ولایت و اجرای خط 
کشی محوری در چهار نقطه در سطح شــهر به متراژ 2۳ هزار 
متر انجام گرفته است که در تســهیل عبور و مرور شهروندان و 

رانندگان تاثیر بسزایی خواهد داشت.
وی درادامه افزود: با توجه به اهمیــت نظارت بر عملکرد حمل 
و نقل عمومی در کلیه ایام تعطیل و غیر تعطیل  واحد گشــت و 
بازرسی سازمان جهت ســرویس دهی مطلوب و نیز جلوگیری 

از هرگونه افزایش نرخ کرایه بصورت مســتمر در سطح شهر در 
حال گشــت زنی و نظارت بوده اند و همچنین پرسنل ستادی 
بصورت شیفتی جهت ارائه خدمات به بهره برداران و رانندگان 
محترم بابت ارائه برگه مرخصــی ، تمدید پروانه فعالیت و .... در 

سازمان حضور داشته اند.
رئیس ســازمان مدیریــت حمل و نقل شــهرداری اندیشــه 
در پایان اعــلام نمود: ایمن ســازی مابقی نقــاط حادثه خیز 
 شناســایی شــده در ســطح شــهر در اســرع وقت بر طرف 

خواهد شد.

البرز - مظفری   معاون حمل و نقــل اداره کل راهداری و 
حمل ونقل جاده ای البرز گفت: سال گذشته بیش از ۱۰میلیون 
و۱۵۰هزار تــن کالا طبــق بارنامه های صادر شــده از مبادی 

استان البرز جابه جا شده است.
 میثم قدمی با بیان اینکه ۸۶ شــرکت حمل  و نقلی در این مدت 
جابه جایــی کالاهای حمل شــده را برعهده داشــتند، افزود: 
بیشــترین کالای جابه جایی از مبدا البرز شامل انواع سیمان، 
موادغذایی، محصولات کشاورزی و کالاهای فلزی بوده که این 
کالاها طی ۸۰۱ هزار ســفر از مبدا اســتان البرز جابه جا شده 

است.

این مســئول با اشــاره به اینکه در حال حاضر ۹هــزار و ۷۶۱ 
راننده با اســتفاده از ۱۰هزار وســلیه نقلیه ســنگین مشغول 
فعالیــت در بخش حمــل و نقل کالا هســتند، گفت: ســال 
 گذشــته ۸۰۱ هزار و ۶2۵ بــرگ بارنامه در این اســتان صادر 

شده است.
قدمــی در ادامه درباره میــزان جابه جایی مســافر در این بازه 
زمانی توضیح داد و گفت: سال گذشته در مجموع یک میلیون 
و۱۳۰هزار مسافر در اســتان طی ۱۱۸هزار سفر توسط ناوگان 
حمل و نقل عمومی جابه جا شــدند که این تعداد در مقایسه با 
سال ۹۹، از رشد ۱۹ درصدی در تعداد مسافر و ۹ درصدی رشد 

را در تعداد سفر نشان می دهد.
معاون حمل و نقــل اداره کل راهداری و حمــل ونقل جاده ای 
البرز عنوان کرد: همچنین در ســال ۱۴۰۰ بیــش از ۵۰ هزار 
خودرو سنگین به مراکز معاینه فنی البرز مراجعه کرده که این 
رقم در مقایســه با ســال ۹۹، به میزان۶ درصد افزایش  داشته 

است.
وی تصریح کــرد: از تعداد ۵۰ هــزار خودرویی کــه به مراکز 
مذکــور مراجعه کردند، بیــش از ۸2 درصد خــودرو موفق به 
 اخذ معاینه فنی شــده و خودروهای مردود سهم ۱۸ درصدی 

داشته اند.

   ایلام

اندیشه

دیدار مدیرعامل شرکت آبفا با نماینده مجلس 

ایمن سازی معابر سطح شهر اندیشه

جابه جایی بیش از ۱۰ میلیون تن کالا در البرز

سرزمین
روزنامه سراسری صبح ایران
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 عملیات احداث پارک محله ای در خیابان شهید مفتح  آغاز خواهد شد.
مهندس شهســواری شــهردار جوان نصیرشهر اظهار داشــت :احداث پارکهای محله ای در راستای توزیع 
عادلانه امکانات در نقاط مختلف شــهر و افزایش سرانه فضای سبز می باشد وی همچنین از جمله برنامه 
هایی که می توان در راستای شاداب سازی روحیه شهروندان انجام داد ، ایجاد پارک های محله ای است 
که  زمینه های مســاعد و مناسبی را برای تفریح و ســرگرمی اهالی و خانواده ها رافراهم می کند و این در 
جهت توزیع عادلانه  امکانات  در محله مفتح احداث خواهد  شده  . شهردار نصیرشهر  مدت زمان اجرایی 
ســاخت این پارک را حدود یک ســال عنوان کرد و گفت : این پارک در زمینی به مســاحت4000 متر مربع  
ســاخته و آماده و بهره برداری می شــود. وی تصریح کرد : این پارک که کلنگ زنی آن با حضور مســئولین  

انجام گرفته است مراحل اجرایی آن   پس از مراحل قانونی و انتخاب پیمانکار   آغاز خواهد گردید.

احداث ساختمان خدمات شهری  شهرداری 
مهندس شهســواری شهردارپرتلاش  نصیر شهرازاجرای  چند پروژه عمرانی در نصیرشهر خبر داد . فرشاد 
شهسواری  شهردار نصیرشهر  اظهار کرد: اجرای پروژه  ساختمان خدمات شهری یکی از پروژه های مورد 
توجه شــهرداری و اعضای شــورای شهر می باشــد. وی بابیان اینکه پروژه های عمرانی در راستای توسعه 
زیرساخت های شهر نصیرشهر در حال احداث است، ادامه داد: شهرداری نصیرشهر در راستای خدمت رسانی 
و رفاه حال شــهروندان، چندین پروژه را  به بهره برداری خواهد رســاند که یکی از این پروژه ها ســاختمان 
خدمات شهری  است. شهردار نصیرشهد بیان کرد:  توسعه ساختمان اداری باعث ایجاد فضاسازی مناسب 
برای ارتقای عملکرد و کاربری فیزیکی مدیریت شــهری همچنین تکریم ارباب رجوع می شــود و احداث 
ساختمان خدمات شهر نیز در راستای خدمت رسانی هرچه بهتر به همشهریان عزیز احداث می گردد. وی 
ابراز کرد: این پروژه ها به نتیجه نمی رسید مگر با حمایت های بی دریغ رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر 

که همیشه پشتیبان و حامی شهرداری بودند و جا دارد از این عزیزان تشکر ویژه ای کنم.

احداث زمین چمن مصنوعی در راستای توسعه زیر ساخت های ورزشی
شــهردار نصیرشهر از احداث زمین چمن مصنوعی با هدف توسعه زیرساخت های ورزشی در سطح شهر 
خبر داد.  شــهردار نصیرشــهر مهندس شهســواری ، با بیان اینکه  زمین چمن مصنوعی در راستای توسعه 
میادین ورزشی نقش ارزنده ای دارد، گفت: شهرداری نصیرشهر از چند سال گذشته در تلاش برای احداث  
زمین چمن مصنوعی را در دستور کار خود قرار داده است تا بتواند شهر نصیرشهر را، گامی دیگر به سوی 
اســتاندارد های  ورزش ، نزدیک ترســازد. وی در ادامه تصریح کرد: شــهرداری نصیرشــهر در این زمینه 
تجربیات خوبی را کسب کرده  و پس از بهره برداری مجموعه ورزشی شهید قاسم سلیمانی اکنون در تلاش 
برای احداث دومین زمین چمن مصنوعی نصیرشــهر در خیابان مفتح نصیرشــهر به منظور توزیع مناســب 

امکانات ورزشی در سطح شهر می باشد.

شــهردار نصیرشــهر ، با بیان اینکه کیفیت اجرای این پروژه طبق اســتانداردهای ورزشی می باشد، اذعان 
داشــت: استفاده از چمن مصنوعی در زمین های ورزشی با توجه به وضعیت اقلیمی وهمچنین در مقایسه 
باهزینه بالای نگهداری چمن طبیعی، بهترین انتخاب تلقی می شود. وی در پایان هدف از اجرای این پروژه  
را دسترســی آســان به مکان مناسب ورزشی  و توسعه فرهنگ ورزش در بین جوانان دانست و خاطرنشان 
کرد: نگاه ویژه به مسائل فرهنگی و ورزشی می تواند به افزایش ورزش های همگانی و در نهایت افزایش 

نشاط و سرگرمی وعلاقمندی جوانان به ورزش و بهسازی میادین ورزشی در محلات منجر شود.

باز سازی گلخانه نصیرشهر
 مهندس شهســواری مهندس شهســواری  گفت: شهرداری نصیرشــهر بــا احداث گلخانه مکانیــزه و باز 
ســازی به ســمت پویایی بیشتر فضای ســبز شــهری، کاهش هزینه و صرفه جویی اقتصادی در هزینه های 
مدیریت شــهری گام خواهد برداشت. وی با بیان اینکه برای افزایش کیفیت تولید گیاهان فصلی و گلدانی، 
بســتر تغذیه خوب برای گل ها   مورد نیاز اســت که این موضع با باز ســازی و تعمیر گلخانه نصیرشــهر 
برطرف خواهد گردید. شــهردار نصیرشــهر با اشــاره به صرفه جویی  با تولید گل های فصلی در گلخانه این 
شــهرداری، تصریح کرد: با توجه به صرفه جویی اقتصادی که تولید گل های فصلی برای شــهرداری به همراه 
دارد، برنامه ریزی و مطالعات لازم برای باز سازی و تعمیر گلخانه نصیرشهر انجام خواهد گرفت. شهسواری 
خاطرنشان کرد: با توجه به اهمیت اجرایی شدن این طرح شورای اسلامی شهر نصیرشهر  نیز در مسیر تحقق 

این مهم در کنار شهرداری قرار گرفته تا در آینده نزدیک شاهد افزایش سرانه فضای سبز نصیرشهر باشیم.

احداث مدرسه در نصیرشهر با همکاری خییرین مدرسه ساز
فرشاد شهسواری شهردار نصیرشهر  : باتوجه به تراکم بالای دانش آموزی و مهاجرپذیر بودن شهرستانهای 
اســتان تهران و نصیرشــهر را  بیان کردند  و یادآور شــدند مدارس شهرنصیرشهر  دارای تراکم بالای دانش 
آموزی بوده و هرساله به جمعیت آن نیز افزوده می شود. وی خاطر نشان کرد: وجود شهرک های صنعتی و 
تولیدی های موجود در شههر  که بستری شغلی را برای خانواده ها مهیا کرده و افزایش هزینه های مسکن 
باعث این شده است تا جمعیت از پایتخت به شهرستانهای جوار شهرتهران مهاجرت نمایند. شهردار جوان 
نصیرشــهر  :  راه نجات آینده کشــور را در توجه ویژه به آموزش و پرورش و علم و دانش دانستند. وی در 

ادامه با توجه به فرهنگ سازی کارنیک و عمل صالح از خییرین مدرسه ساز تقدیر و تشکر نمود.

نصب پل هوایی عابر پیاده در جاده قرمز نصیرشهر 
 فرشاد شهسواری  از نصب پل هوایی عابر پیاده در جاده قرمز این شهر خبر داد.

وی بیان کرد: از آنجایی  که ایجاد پل هوایی به منظور حفظ امنیت جانی برای شــهروندان یکی از مهم ترین 

وظایف شــهرداری ها محســوب می شــود، به همین خاطر به زودی شــاهد نصب پل هوایی در این محور 
ترانزیتی خواهیم بود. شهردار نصیرشهر اظهار کرد: نصب پل هوایی در این محور باید خیلی زودتر از این ها 
صــورت می گرفت، اما به خاطر مشــکلات متعدد تا به امروز به تأخیر افتــاده بود که به امید خداوند متعال 

به زودی پل هوایی جاده قرمز نصب خواهد شد.

تکمیل کمربندی نصیرشهر به وهن آباد
شهردار نصیرشهر در خصوص بازدید از روند تکمیل کمربندی نصیرشهر به وهن اباد گفت: این پروژه یکی 
از مهمترین طرح های عمرانی نصیرشــهر اســت که تکمیل آن بسیاری از مشکلات موجود در این محدوده 
را برطرف می کند. وی افزود: علت تأخیر در تکمیل  این پروژه طولانی شــدن احداث تصفیه خانه در این 

محدود بوده است که با اتمام کار اداره آبفا این پروژه تکمیل و بهره برداری خواهد رسید.

استقرار مجتمع قضایی در نصیرشهر 
شهردار کاردان نصیرشهر مهندس شهسواری گفت :  در راستای خدمت به مردم عزیز نصیرشهر با همکاری 
و پیگیری های اعضای محترم شــورای اسلامی نصیرشهر پس از استقرار اداره پست و شعبه بانک سپه در 

تلاش هستیم با استقرار مجتمع قضایی خدمت دیگری را  در سال جدید به مردم نصیرشهر ارائه نماییم.

ورتی غیر قابل انکار احداث درمانگاه در نصیرشهر ضر
شهردار پرتلاش نصیرشهر مهندس شهسواری : به منظور بهره مندی شهروندان از خدمت بهداشتی و درمانی 
و در راســتای افزایش میزان سرانه بهداشت و درمان،در تلاش هستیم امکانات درمانی مناسب با همکاری 

بخش خصوصی  برای تمامی شهروندان فراهم آوریم  و مشکلات این بخش را کاهش  دهیم.
شهردار نصیرشهر افزود : با پیگیری مداوم و مستمر اعضای شورای شهر در صدد هستیم در صورت سرمایه 

گذاری بخش خصوصی این پروژه را هدف گذاری و عملیاتی نماییم.

احداث دار القران نصیرشهر 
شــهردار نصیر شــهر با اشاره به مساحت پروژه این مجموعه که در زمینی به مساحت هزار متر با اصلاحی 
جزئی در دو طبقه با اعتباری بالغ بر ۵0 میلیارد ریال احداث می باشد. مهندس شهسواری همچنین بر توسعه 
سرانه فرهنگی نیز اشاره کردو افزود : گسترش سرانه فرهنگی در این شهر در دستور کار مجموعه شهرداری 
قرار گرفته که قطعا با احداث این مرکز سرانه فرهنگی منطقه ارتقا خواهد و به زودی در سال جدید با تلاش 

مجموعه شهرداری و شورای اسلامی این پروژه به بهره برداری خواهد رسید.

نصیر شهر در راه توسعه

عملکرد درخشان شهرداری نصیر شهر با درایت   مهندس شهسواری
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